

Pemohon perlu memenuhi Syarat Am Universiti dan Syarat Khas Kemasukan mengikut program seperti yang telah ditetapkan

Syarat Am Universiti Sesi Kemasukan 2024/2025

MATRIKULASI / ASASI	<p><u>SPM</u> Memiliki Sijil Pelajaran Malaysia (SPM) dengan mendapat sekurang-kurangnya :-</p> <ol style="list-style-type: none">1. Gred C bagi matapelajaran BAHASA MELAYU / BAHASA MELAYU (KERTAS JULAI).2. Gred E bagi matapelajaran SEJARAH mulai tahun 2013. <p>DAN <u>MATRIK / ASASI</u> Lulus Matrikulasi KPM / Asasi Sains UM / Asasi UKM / Asasi UiTM dengan mendapat sekurang-kurangnya :-</p> <ol style="list-style-type: none">1. Purata Nilai Gred Kumulatif (PNGK) 2.00. <p>DAN <u>MUET</u> Mendapat sekurang-kurangnya BAND 1.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 ATAU BAND 1 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p>
STPM	<p><u>SPM</u> Memiliki Sijil Pelajaran Malaysia (SPM) dengan mendapat sekurang-kurangnya :-</p> <ol style="list-style-type: none">1. Gred C bagi matapelajaran BAHASA MELAYU / BAHASA MELAYU (KERTAS JULAI).

	<p>2. Gred E bagi matapelajaran SEJARAH mulai tahun 2013.</p> <p>DAN <u>STPM</u> Lulus Peperiksaan Sijil Tinggi Persekolahan Malaysia (STPM) dengan mendapat sekurang-kurangnya :-</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Purata Nilai Gred Kumulatif (PNGK) 2.00. 2. Gred C bagi matapelajaran PENGAJIAN AM. 3. DUA (2) Gred C dalam mana-mana matapelajaran yang belum dikira. <p>DAN <u>MUET</u> Mendapat sekurang-kurangnya BAND 1.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 ATAU BAND 1 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p>
<p>STAM</p>	<p><u>SPM</u> Memiliki Sijil Pelajaran Malaysia (SPM) dengan mendapat sekurang-kurangnya :-</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Gred C bagi matapelajaran BAHASA MELAYU / BAHASA MELAYU (KERTAS JULAI). 2. Gred E bagi matapelajaran SEJARAH mulai tahun 2013. <p>DAN <u>STAM</u> Mendapat sekurang-kurangnya :-</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Pangkat JAYYID dalam Peperiksaan Sijil Tinggi Agama Malaysia (STAM). <p>DAN <u>MUET</u> Mendapat sekurang-kurangnya BAND 1.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 ATAU BAND 1 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p>
<p>DIPLOMA UNIVERSITI</p>	<p><u>SPM</u> Memiliki Sijil Pelajaran Malaysia (SPM) dengan mendapat sekurang-kurangnya :-</p>

<p>AWAM / POLITEKNIK / KOLEJ KOMUNITI</p>	<p>1. Gred C bagi matapelajaran BAHASA MELAYU / BAHASA MELAYU (KERTAS JULAI).</p> <p>2. Gred E bagi matapelajaran SEJARAH mulai tahun 2013.</p> <p>DAN <u>DIPLOMA UNIVERSITI AWAM / POLITEKNIK / KOLEJ KOMUNITI</u> Mempunyai kelulusan Diploma IPTA / ILKA / IPTS atau Kelulusan lain yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan Malaysia dan diluluskan oleh Senat Universiti (Syarat Khas program mengikut jenis program yang ditawarkan di UA).</p> <p>DAN <u>MUET</u> Mendapat sekurang-kurangnya BAND 1.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 ATAU BAND 1 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p>
<p>DIPLOMA TVET (DKM/DLKM/DVM)</p>	<p><u>DIPLOMA TVET (DKM / DLKM / DVM)</u> Mempunyai kelulusan Diploma Kemahiran Malaysia (DKM), Diploma Lanjutan Kemahiran Malaysia (DLKM) atau Diploma Vokasional Malaysia (DVM) yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan Malaysia dan diluluskan oleh Senat Universiti (Syarat Khas program pengajian mengikut jenis program yang ditawarkan di UA).</p> <p>DAN <u>MUET</u> Mendapat sekurang-kurangnya BAND 1.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 ATAU BAND 1 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p>
<p>DIPLOMA IPTS/ILKA DAN LAIN-LAIN</p>	<p><u>SPM</u> Memiliki Sijil Pelajaran Malaysia (SPM) dengan mendapat sekurang-kurangnya :-</p> <p>1. Gred C bagi matapelajaran BAHASA MELAYU / BAHASA MELAYU (KERTAS JULAI).</p> <p>2. Gred E bagi matapelajaran SEJARAH mulai tahun 2013.</p> <p>DAN <u>DIPLOMA IPTS / DAN LAIN-LAIN</u></p>

	<p>Mempunyai kelulusan Diploma IPTA / ILKA / IPTS atau Kelulusan lain yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan Malaysia dan diluluskan oleh Senat Universiti (syarat khas program mengikut jenis program pengajian yang ditawarkan di UA).</p> <p>DAN MUET</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya BAND 1.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 ATAU BAND 1 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p>
<p>KELAYAKAN SETARAF</p>	<p>SPM Memiliki Sijil Pelajaran Malaysia (SPM) dengan mendapat sekurang-kurangnya :-</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Gred C bagi matapelajaran BAHASA MELAYU / BAHASA MELAYU (KERTAS JULAI). 2. Gred E bagi matapelajaran SEJARAH mulai tahun 2013. <p>DAN MATRIK / ASASI Lulus Matrikulasi KPM / Asasi Sains UM / Asasi UKM / Asasi UiTM dengan mendapat sekurang-kurangnya :-</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Purata Nilai Gred Kumulatif (PNGK) 2.00. <p>ATAU STPM Lulus Peperiksaan Sijil Tinggi Persekolahan Malaysia (STPM) dengan mendapat sekurang-kurangnya :-</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Purata Nilai Gred Kumulatif (PNGK) 2.00. 2. Gred C bagi matapelajaran PENGAJIAN AM. 3. DUA (2) Gred C dalam mana-mana matapelajaran yang belum dikira. <p>ATAU STAM Mendapat sekurang-kurangnya :-</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Pangkat JAYYID dalam Peperiksaan Sijil Tinggi Agama Malaysia (STAM). <p>ATAU</p>

	<p><u>KELAYAKAN SETARAF</u> Lulusan Pra-U Sekolah Sukan Malaysia/GCE A-Level/ <i>International Baccalaureate Diploma / Australian Matriculation</i> (AUSMAT) serta kelayakan lain yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan Malaysia dan diluluskan oleh Senat UA.</p> <p>DAN <u>MUET</u> Mendapat sekurang-kurangnya BAND 1.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 ATAU BAND 1 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan. BAND 1.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 ATAU BAND 1 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan. BAND 1.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 ATAU BAND 1 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p>
<p>PENDIDIKAN</p>	<p><u>SYARAT TAMBAHAN BAGI PERMOHONAN PROGRAM PENDIDIKAN UNTUK PERKHIDMATAN DENGAN KEMENTERIAN PENDIDIKAN MALAYSIA</u></p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Permohonan terbuka kepada Warganegara Malaysia sahaja. 2. Pemohon mestilah berumur tidak melebihi tiga puluh (30) tahun semasa mengemukakan permohonan. 3. Lulus Matematik dalam peperiksaan Sijil Pelajaran Malaysia (SPM). 4. Calon yang memohon hendaklah sihat tubuh badan, tidak menghidap apa-apa penyakit mental atau fizikal dan berupaya mengikuti program pengajian yang dirangka untuk kursus ini. <p><u>Ujian MEdSI dan Temu Duga</u></p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Calon yang layak, perlu menduduki Ujian <i>Malaysian Educators Selection Inventory</i> (MedSI) dan melepasi tahap minimum Ujian MEdSI, lulus ujian khas yang ditetapkan serta diperaku temu duga sebelum dipertimbangkan untuk ditawarkan ke program pengajian pendidikan di UA.

2. Hanya calon yang memenuhi Syarat Am serta Syarat Khas program pengajian sahaja akan dipanggil untuk menghadiri ujian MEdSI.
3. Panggilan untuk ujian MEdSI boleh disemak mulai 25 Mei 2024 melalui laman sesawang UA dan dipautkan dari laman sesawang rasmi BKPA <https://upu.mohe.gov.my/>
4. Panggilan temu duga boleh disemak mulai 26 Jun 2024 melalui laman sesawang rasmi BKPA <https://upu.mohe.gov.my/>

* Segala perbelanjaan untuk menghadiri ujian dan temu duga adalah di bawah tanggungan calon.

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATRIKULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
<p>FAKULTI KEJURUTERAAN AWAM (FKA)</p> <p>Sarjana Muda Kejuruteraan Awam dengan Kepujian UT6526003 8 Semester</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti Serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.80 pada peringkat STPM;</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred B- (NGMP 2.67) pada peringkat STPM dalam DUA (2) mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mathematics (T) • Physics/ Chemistry/ Biology <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik • Fizik <p style="text-align: center;">dan</p>	<p style="text-align: center;">TIDAK DITAWARKAN</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.80 pada peringkat Matrikulasi/ Asasi;</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred B- (2.67) pada peringkat Matrikulasi/ Asasi dalam DUA (2) mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mathematics • Physics/ Chemistry/ Biology <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik • Fizik 	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti Serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Memiliki Diploma Kejuruteraan Awam dari UTM/ IPT/ Setaraf atau kelulusan lain yang diiktiraf setaraf dengan mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.70;</p> <p style="text-align: center;">atau</p> <p>Bagi calon-calon yang mendapat PNGK kurang dari 2.70 tetapi mempunyai sekurang-kurangnya dua (2) tahun pengalaman bekerja dalam bidang yang dipohon juga layak memohon.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik • Fizik 	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Memiliki kelayakan GCE A Level dengan sekurang-kurangnya mendapat Gred C atau Memiliki kelayakan International Baccalaureate Diploma (IB) dengan mendapat Gred 4 mata pelajaran peringkat HL atau Memiliki Australian Matriculation Program (AUSMAT) dengan mendapat Gred C/ 60% ATAR Rank dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mathematics • Physics / Chemistry/ Biology <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p>	<p style="text-align: center;">TIDAK DITAWARKAN</p>

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATRİKULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRİKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
	<p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Calon tidak mempunyai ketidakupayaan seperti berikut (Buta/ Lumpuh) yang menyukarkan kerja amali.</p>		<p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Calon tidak mempunyai ketidakupayaan seperti berikut (Buta/ Lumpuh) yang menyukarkan kerja amali.</p> <p>Catatan: Terbuka kepada calon Lepasan Matrikulasi/Asasi berikut:</p> <p>Matrikulasi KPM Aliran Sains Matrikulasi KPM Aliran Kejuruteraan Asasi Sains UM Asasi Kejuruteraan UiTM Asasi Sains UiTM ASASipintar UKM Asasi UTM</p>	<p style="text-align: center;">atau</p> <p>Calon yang tidak memenuhi syarat Matematik dan Fizik peringkat SPM wajib mendapat sekurang-kurangnya Gred C pada peringkat Diploma/ Setaraf dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mathematics • Physics atau mata pelajaran yang setaraf dengan Physics <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Calon tidak mempunyai ketidakupayaan seperti berikut (Buta/ Lumpuh)</p>	<ul style="list-style-type: none"> • Matematik • Fizik <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan/Band 5.5 dalam ujian IELTS (Academic) score 500 dalam ujian TOEFL PBT/ score 46 dalam ujian TOEFL IBT.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Calon tidak mempunyai ketidakupayaan seperti berikut (Buta/ Lumpuh) yang menyukarkan kerja amali.</p>	

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATRİKULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRİKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
				<p>yang menyukarkan kerja amali.</p> <p>Catatan:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Calon dikehendaki muat naik keputusan peperiksaan yang lengkap semasa Diploma (daripada semester pertama hingga semester akhir) dan salinan Diploma atau surat pengesahan tamat pengajian melalui sistem UPU online. • Tahun kemasukan dan tempoh pengajian sebenar adalah tertakluk kepada pengecualian kredit yang diluluskan oleh UTM. 		
<p>FAKULTI KEJURUTERAAN ELEKTRIK (FKE)</p> <p>Sarjana Muda Kejuruteraan Elektronik dengan Kepujian UT6523001 8 Semester</p> <p>Sarjana Muda Kejuruteraan</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.80 pada peringkat STPM;</p> <p style="text-align: center;">dan</p>	<p style="text-align: center;">TIDAK DITAWARKAN</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.80 pada peringkat Matrikulasi/ Asasi;</p> <p style="text-align: center;">dan</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Memiliki Diploma Kejuruteraan Elektrik (Perhubungan/ Kuasa/ Mekatronik/ Elektronik) dari UTM/ IPT/ Setaraf dengan mendapat</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Memiliki kelayakan GCE A Level dengan sekurang-kurangnya mendapat Gred B atau Memiliki kelayakan International Baccalaureate Diploma</p>	<p style="text-align: center;">TIDAK DITAWARKAN</p>

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATRUKULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
<p>Elektrik dengan Keahlian UT6522002 8 Semester</p> <p>Sarjana Muda Kejuruteraan (Elektrik-Mekatronik) dengan Keahlian UT6523002 8 Semester</p> <p>Sarjana Muda Kejuruteraan Bioperubatan dengan Keahlian UT6523003 8 Semester</p>	<p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred B (NGMP 3.00) pada peringkat STPM dalam DUA (2) mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mathematics (T) • Physics <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya keujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik • Fizik <p>atau</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred B (NGMP 3.00) pada peringkat STPM dalam TIGA (3) mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mathematics (T) • Chemistry • Biology <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya (Gred C)</p>		<p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred B (3.00) pada peringkat Matrikulasi/ Asasi dalam DUA (2) mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mathematics • Physics <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Keujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam DUA (2) mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik • Fizik <p>atau</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred B (NGMP 3.00) pada peringkat STPM dalam TIGA (3) mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mathematics • Chemistry • Biology <p style="text-align: center;">dan</p>	<p>sekurang-kurangnya PNGK 3.00;</p> <p>atau</p> <p>Bagi calon-calon yang mendapat PNGK kurang dari 3.00 tetapi mempunyai sekurang-kurangnya dua (2) tahun pengalaman bekerja dalam bidang yang dipohon juga layak memohon.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya keujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam DUA (2) mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik • Fizik <p>atau</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred B pada peringkat Diploma dalam mana-mana satu mata pelajaran Mathematics atau Physics.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0</p>	<p>(IB) dengan mendapat Gred 5 mata pelajaran peringkat HL atau Memiliki Australian Matriculation Program (AUSMAT) dengan mendapat Gred B/ 70% ATAR Rank dalam DUA (2) mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mathematics • Physics <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya keujian (Gred C) pada peringkat SPM/ Setaraf dalam DUA (2) mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik • Fizik <p>atau</p> <p>Mendapat Gred B dalam TiGA (3) mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mathematics • Chemistry • Biology <p style="text-align: center;">dan</p>	

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATRUKULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
	<p>dalam mata pelajaran Matematik dan (Gred B) dalam mata pelajaran Fizik pada peringkat SPM</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Calon tidak mempunyai ketidakupayaan seperti berikut (Buta warna/ Ketidakupayaan fizikal) yang menyukarkan kerja amali.</p>		<p>Mendapat sekurang-kurangnya (Gred C) dalam mata pelajaran Matematik dan (Gred B) dalam mata pelajaran Fizik pada peringkat SPM.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Calon tidak mempunyai ketidakupayaan seperti berikut (Buta warna/ Ketidakupayaan fizikal) yang menyukarkan kerja amali.</p> <p>Catatan: Terbuka kepada calon Lepasan Matrikulasi/Asasi berikut:</p>	<p>dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Calon tidak mempunyai ketidakupayaan seperti berikut (Buta warna/ ketidakupayaan fizikal) yang menyukarkan kerja amali.</p> <p>Catatan:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Calon dikehendaki muat naik keputusan peperiksaan yang lengkap semasa Diploma (daripada semester pertama hingga semester akhir) dan salinan Diploma atau surat pengesahan tamat pengajian melalui sistem UPU online. • Tahun kemasukan dan tempoh pengajian sebenar adalah tertakluk 	<p>Mendapat sekurang-kurangnya (Gred C) dalam mata pelajaran Matematik dan (Gred B) dalam mata pelajaran Fizik pada peringkat SPM/ Setaraf.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan/ Band 5.5 dalam ujian IELTS (Academic)/ score 500 dalam ujian TOEFL PBT/ score 46 dalam ujian TOEFL IBT.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Calon tidak mempunyai ketidakupayaan seperti berikut (Buta warna/ Ketidakupayaan fizikal) yang menyukarkan kerja amali.</p>	

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATRİKULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRİKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
			Matrikulasi KPM Aliran Sains Matrikulasi KPM Aliran Kejuruteraan Asasi Sains UM Asasi Kejuruteraan UiTM Asasi Sains UiTM ASASIpintar UKM Asasi UTM	kepada pengecualian kredit yang diluluskan oleh UTM.		
<p>FAKULTI KEJURUTERAAN MEKANIKAL (FKM)</p> <p>Sarjana Muda Kejuruteraan Mekanikal dengan Kepujian UT6521001 8 Semester</p> <p>Sarjana Muda Kejuruteraan Senibina Kapal dan Kejuruteraan Luar Pantai dengan Kepujian UT6525003 8 Semester</p> <p>Sarjana Muda Kejuruteraan Mekanikal (Pembuatan) dengan Kepujian UT6521003</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 3.00 pada peringkat STPM;</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred B- (NGMP 2.67) pada peringkat STPM dalam DUA (2) mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mathematics (T); • Physics <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0</p>	<p>TIDAK DITAWARKAN</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 3.00 pada peringkat Matrikulasi/ Asasi;</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred B- (2.67) pada peringkat Matrikulasi/ Asasi dalam DUA (2) mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mathematics • Physics <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Memiliki Diploma Kejuruteraan Mekanikal dari UTM/ IPT/ Setaraf dengan mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.80;</p> <p style="text-align: center;">atau</p> <p>Bagi calon-calon yang mendapat PNGK kurang dari 2.80 tetapi mempunyai sekurang-kurangnya dua (2) tahun pengalaman bekerja dalam bidang berkaitan layak memohon.</p> <p style="text-align: center;">dan</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Memiliki kelayakan GCE A Level dengan sekurang-kurangnya mendapat Gred C atau Memiliki kelayakan International Baccalaureate Diploma (IB) dengan mendapat Gred 4 mata pelajaran peringkat HL atau Memiliki Australian Matriculation Program (AUSMAT) dengan mendapat Gred C/ 60% ATAR Rank dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mathematics • Physics <p style="text-align: center;">dan</p>	<p>TIDAK DITAWARKAN</p>

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATR KULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
8 Semester	<p>dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Calon tidak mempunyai masalah ketidakupayaan seperti berikut (Buta/ Pekak/ Bisu/ Masalah Pembelajaran/ Lumpuh/ Ketidakupayaan Fizikal) yang menyukarkan kerja amali.</p>		<p>dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Calon tidak mempunyai masalah ketidakupayaan seperti berikut (Buta/ Pekak/ Bisu/ Masalah Pembelajaran/ Lumpuh/ Ketidakupayaan Fizikal) yang menyukarkan kerja amali.</p> <p>Catatan: Terbuka kepada calon Lepasan Matrikulasi/Asasi berikut:</p> <p>Matrikulasi KPM Aliran Sains Matrikulasi KPM Aliran Kejuruteraan Asasi Sains UM Asasi Kejuruteraan UiTM Asasi Sains UiTM ASASIpintar UKM Asasi UTM</p>	<p>Mendapat sekurang-kurangnya keujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik • Fizik <p>atau</p> <p>Calon yang tidak memenuhi syarat Matematik dan Fizik peringkat SPM wajib mendapat sekurang-kurangnya Gred C (50%) pada peringkat Diploma dalam salah satu mata pelajaran Mathematics dan mana-mana mata pelajaran berkaitan Physics.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p>	<p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan/Band 5.5 dalam ujian IELTS (Academic) score 500 dalam ujian TOEFL PBT/ score 46 dalam ujian TOEFL IBT.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Calon tidak mempunyai masalah ketidakupayaan seperti berikut (Buta/ Pekak/ Bisu/ Masalah Pembelajaran/ Lumpuh/ Ketidakupayaan Fizikal) yang menyukarkan kerja amali.</p>	

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATRİKULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
				<p style="text-align: center;">dan</p> <p>Calon tidak mempunyai masalah ketidakupayaan seperti berikut (Buta/ Pekak/ Bisu/ Masalah Pembelajaran/ Lumpuh/ Ketidakupayaan Fizikal) yang menyukarkan kerja amali.</p> <p>Catatan:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Calon dikehendaki muat naik keputusan peperiksaan yang lengkap semasa Diploma (daripada semester pertama hingga semester akhir) dan salinan Diploma atau surat pengesahan tamat pengajian melalui sistem UPU online. • Tahun kemasukan dan tempoh pengajian sebenar adalah tertakluk kepada pengecualian kredit yang diluluskan oleh UTM. 		

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATRUKULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
<p>FAKULTI KEJURUTERAAN KIMIA DAN KEJURUTERAAN TENAGA (FKT)</p> <p>Sarjana Muda Kejuruteraan Kimia dengan Kepujian UT6524001 8 Semester</p> <p>Sarjana Muda Kejuruteraan Kimia (Bioproses) dengan Kepujian UT6524002 8 Semester</p> <p>Sarjana Muda Kejuruteraan Kimia (Gas) dengan Kepujian UT6524003 8 Semester</p> <p>Sarjana Muda Kejuruteraan Petroleum dengan Kepujian UT6544001 8 Semester <i>(Tidak dibuka untuk Lulusan Diploma/Setaraf)</i></p> <p>Sarjana Muda Kejuruteraan</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.80 pada peringkat STPM;</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred B- (NGMP 2.67) pada peringkat STPM dalam DUA (2) mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mathematics (T) • Chemistry/ Physics/ Biology <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred B) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik • Fizik <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Calon yang memenuhi syarat dalam mata</p>	<p style="text-align: center;">TIDAK DITAWARKAN</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.80 pada peringkat Matrikulasi/ Asasi;</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred B- (2.67) pada peringkat Matrikulasi/ Asasi dalam DUA (2) mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mathematics • Chemistry/ Physics/ Biology <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred B) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik • Fizik <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Calon yang memenuhi syarat dalam mata</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Memiliki Diploma dalam bidang yang berkaitan dari UTM/ IPT/ Setaraf dengan mendapat sekurang-kurangnya PNGK 3.00;</p> <p style="text-align: center;">atau</p> <p>Bagi calon-calon yang mendapat PNGK kurang dari 3.00 tetapi mempunyai sekurang-kurangnya DUA (2) tahun pengalaman bekerja dalam bidang berkaitan layak memohon.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik • Fizik <p style="text-align: center;">atau</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Memiliki kelayakan GCE A Level dengan sekurang-kurangnya mendapat Gred C atau Memiliki kelayakan International Baccalaureate Diploma (IB) dengan mendapat Gred 4 mata pelajaran peringkat HL atau Memiliki Australian Matriculation Program (AUSMAT) dengan mendapat Gred C/ 60% ATAR Rank dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mathematics • Chemistry / Physics / Biology <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred B) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik • Fizik 	<p style="text-align: center;">TIDAK DITAWARKAN</p>

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATR KULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
<p>Nuklear dengan Kepujian UT6522001 8 Semester <i>(Tidak dibuka untuk Lepasan Diploma/Setaraf)</i></p>	<p>pelajaran Physics atau Biology pada peringkat STPM perlu mendapat sekurang-kurangnya Gred B pada peringkat SPM dalam mata pelajaran Kimia.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Calon tidak mempunyai ketidakupayaan seperti berikut (Buta warna/ Ketidakupayaan fizikal) yang menyukarkan kerja amali.</p>		<p>pelajaran Physics atau Biology pada peringkat Matrikulasi/ Asasi perlu mendapat sekurang-kurangnya Gred B pada peringkat SPM dalam mata pelajaran Kimia.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Calon tidak mempunyai ketidakupayaan seperti berikut (Buta warna/ Ketidakupayaan fizikal) yang menyukarkan kerja amali.</p> <p>Catatan: Terbuka kepada calon Lepasan Matrikulasi/Asasi berikut:</p>	<p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred C pada peringkat Diploma dalam mana-mana satu mata pelajaran Mathematics dan Physics.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Calon tidak mempunyai ketidakupayaan seperti berikut (Buta warna/ Ketidakupayaan fizikal) yang menyukarkan kerja amali.</p> <p>Catatan:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Calon dikehendaki muat naik keputusan peperiksaan yang lengkap semasa Diploma (daripada semester pertama 	<p style="text-align: center;">dan</p> <p>Calon yang memenuhi syarat dalam mata pelajaran Physics atau Biology pada peringkat A Level/ IB/ AUSMAT perlu mendapat sekurang-kurangnya Gred B pada peringkat SPM dalam mata pelajaran Chemistry.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan/ Band 5.5 dalam ujian IELTS (Academic)/ score 500 dalam ujian TOEFL PBT/ score 46 dalam ujian TOEFL IBT.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Calon tidak mempunyai ketidakupayaan seperti</p>	

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATRİKULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRİKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
			Matrikulasi KPM Aliran Sains Matrikulasi KPM Aliran Kejuruteraan Asasi Sains UM Asasi Kejuruteraan UiTM Asasi Sains UiTM ASASIpintar UKM Asasi UTM	hingga semester akhir) dan salinan Diploma atau surat pengesahan tamat pengajian melalui sistem UPU online. <ul style="list-style-type: none"> Tahun kemasukan dan tempoh pengajian sebenar adalah tertakluk kepada pengecualian kredit yang diluluskan oleh UTM. 	berikut (Buta warna/ Ketidakupayaan fizikal) yang menyukarkan kerja amali.	

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATRİKULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRİKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
<p>FAKULTI KOMPUTERAN (FK)</p> <p>Sarjana Muda Kejuruteraan Perisian dengan Kepujian</p> <p>8 Semester</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.80 pada peringkat STPM;</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred B- (NGMP 2.67) pada peringkat STPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mathematics (T) <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mana-mana SATU (1) dari mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Physics • Chemistry • Biology • Information and Communications Technology <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Mendapat sekurang – kurangnya Pangkat Jayyid Jiddan (PNGK: 3.00) dalam Peperiksaan Sijil Tinggi Agama Malaysia (STAM);</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik • Matematik Tambahan <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.80 pada peringkat Matrikulasi/ Asasi;</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred B- (2.67) pada peringkat Matrikulasi/ Asasi dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mathematics; <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mana-mana SATU (1) daripada mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Physics • Chemistry • Biology • Computer Science/ Computing/ Programming <p style="text-align: center;">dan</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Memiliki Diploma Sains Komputer atau Kejuruteraan Perisian atau Teknologi Maklumat atau Sistem Maklumat dari UTM/ IPT/ Setaraf dengan mendapat sekurang-kurangnya PNGK 3.00;</p> <p>atau</p> <p>Memiliki Diploma dalam bidang Sains dan Teknologi dengan mendapat sekurang-kurangnya PNGK 3.00.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred B- pada peringkat Diploma dalam salah satu mata pelajaran Mathematics.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Memiliki kelayakan GCE A Level dengan sekurang-kurangnya mendapat Gred C atau Memiliki kelayakan International Baccalaureate Diploma (IB) dengan mendapat Gred 4 mata pelajaran peringkat HL atau Memiliki Australian Matriculation Program (AUSMAT) dengan mendapat Gred C/ 60% ATAR Rank dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mathematics; <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mana-mana SATU (1) daripada mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Physics • Chemistry • Biology • Computing <p style="text-align: center;">dan</p>	<p>TIDAK DITAWARKAN</p>

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATRUKULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
	<p>SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik • Matematik Tambahan <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p>		<p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik • Matematik Tambahan <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p>Catatan: Terbuka kepada calon Lepasan Matrikulasi/ Asasi berikut:</p> <p>Matrikulasi KPM Aliran Sains Matrikulasi KPM Aliran Kejuruteraan Asasi Sains UM Asasi Kejuruteraan UiTM Asasi Sains UiTM ASASipintar UKM Asasi UTM</p>	<p>peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p>Catatan:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Calon dikehendaki muat naik keputusan peperiksaan yang lengkap semasa Diploma (daripada semester pertama hingga semester akhir) dan salinan Diploma atau surat pengesahan tamat pengajian melalui sistem UPU online. • Tahun kemasukan dan tempoh pengajian sebenar adalah tertakluk kepada pengecualian kredit yang diluluskan oleh UTM. 	<p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM atau setara diperingkat antarabangsa dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik • Matematik Tambahan <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan/Band 5.5 dalam ujian IELTS (Academic)/ score 500 dalam ujian TOEFL PBT/ score 46 dalam ujian TOEFL IBT.</p>	

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATRİKULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
<p>Sarjana Muda Sains Komputer (Kejuruteraan Data) dengan Kepujian UT6481002 8 Semester</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.80 pada peringkat STPM;</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred B- (NGMP 2.67) pada peringkat STPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mathematics (T) <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mana-mana SATU (1) dari mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Physics • Chemistry • Biology • Information and Communications Technology <p style="text-align: center;">dan</p>	<p>TIDAK DITAWARKAN</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.80 pada peringkat Matrikulasi/ Asasi;</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred B- (2.67) pada peringkat Matrikulasi/ Asasi dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mathematics; <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mana-mana SATU (1) daripada mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Physics • Chemistry • Biology • Computer Science/ Computing/ Programming 	<p>TIDAK DITAWARKAN</p>	<p>TIDAK DITAWARKAN</p>	<p>TIDAK DITAWARKAN</p>

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATRUKULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
	<p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik • Matematik Tambahan <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p>		<p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik • Matematik Tambahan <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p>Catatan: Terbuka kepada calon Lepasan Matrikulasi/ Asasi berikut:</p> <p>Matrikulasi KPM Aliran Sains Matrikulasi KPM Aliran Kejuruteraan Asasi Sains UM Asasi Kejuruteraan UiTM Asasi Sains UiTM</p>			

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATR KULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
			ASASIpintar UKM Asasi UTM			
<p>Sarjana Muda Sains Komputer (Bioinformatik) dengan Kepujian UT6481003 8 Semester</p> <p>Sarjana Muda Sains Komputer (Rangkaian dan Keselamatan Komputer) dengan Kepujian UT6481004 8 Semester</p> <p>Sarjana Muda Sains Komputer (Perisian Grafik dan Multimedia) dengan Kepujian UT6481005 8 Semester</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.80 pada peringkat STPM;</p> <p>dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred B- (NGMP 2.67) pada peringkat STPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mathematics (T) <p>dan</p> <p>Mana-mana SATU (1) dari mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Physics • Chemistry • Biology • Information and Communications Technology 	<p>TIDAK DITAWARKAN</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.80 pada peringkat Matrikulasi/ Asasi;</p> <p>dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred B- (2.67) pada peringkat Matrikulasi/ Asasi dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mathematics; <p>dan</p> <p>Mana-mana SATU (1) daripada mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Physics • Chemistry • Biology • Computer Science/ 	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Memiliki Diploma Sains Komputer atau Kejuruteraan Perisian atau Teknologi Maklumat atau Sistem Maklumat dari UTM/ IPT/ Setaraf dengan mendapat sekurang-kurangnya PNGK 3.00;</p> <p>atau</p> <p>Memiliki Diploma dalam bidang Sains dan Teknologi dengan mendapat sekurang-kurangnya PNGK 3.00.</p> <p>dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred B- pada peringkat Diploma dalam salah satu mata pelajaran Mathematics.</p> <p>dan</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Memiliki kelayakan GCE A Level dengan sekurang-kurangnya mendapat Gred C atau Memiliki kelayakan International Baccalaureate Diploma (IB) dengan mendapat Gred 4 mata pelajaran peringkat HL atau Memiliki Australian Matriculation Program (AUSMAT) dengan mendapat Gred C/ 60% ATAR Rank dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mathematics; <p>dan</p> <p>Mana-mana SATU (1) daripada mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Physics 	<p>TIDAK DITAWARKAN</p>

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATR KULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
	<p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik • Matematik Tambahan <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p>		<p>Computing/ Programming</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik • Matematik Tambahan <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p>Catatan: Terbuka kepada calon Lepasan Matrikulasi/ Asasi berikut:</p> <p>Matrikulasi KPM Aliran Sains Matrikulasi KPM Aliran Kejuruteraan</p>	<p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p>Catatan:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Calon dikehendaki muat naik keputusan peperiksaan yang lengkap semasa Diploma (daripada semester pertama hingga semester akhir) dan salinan Diploma atau surat pengesahan tamat pengajian melalui sistem UPU online. • Tahun kemasukan dan tempoh pengajian sebenar adalah tertakluk kepada pengecualian kredit yang diluluskan oleh UTM. 	<ul style="list-style-type: none"> • Chemistry • Biology • Computing <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM atau setara diperingkat antarabangsa dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik • Matematik Tambahan <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan/ Band 5.5 dalam ujian IELTS (Academic) score 500 dalam ujian TOEFL PBT/ score 46 dalam ujian TOEFL IBT.</p>	

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATR KULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
			Asasi Sains UM Asasi Kejuruteraan UiTM Asasi Sains UiTM ASASIpintar UKM Asasi UTM			
<p>FAKULTI SAINS (FS)</p> <p>Sarjana Muda Sains (Kimia) dengan Kepujian UT6442002 8 Semester</p> <p>Sarjana Muda Sains (Kimia Industri) dengan Kepujian UT6442001 8 Semester</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.80 pada peringkat STPM;</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred B (NGMP 3.00) pada peringkat STPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Chemistry <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred B- (NGMP 2.67) pada peringkat STPM dalam mana-mana SATU (1) dari mata pelajaran berikut:</p>	<p>TIDAK DITAWARKAN</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.80 pada peringkat Matrikulasi/ Asasi;</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred B (3.00) pada peringkat Matrikulasi/ Asasi dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Chemistry <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred B- (2.67) pada peringkat Matrikulasi/ Asasi dalam mana-mana SATU (1) mata pelajaran berikut:</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Memiliki Diploma dari UTM atau dari mana-mana institusi yang diiktiraf oleh Kerajaan Malaysia dan berkaitan dengan program yang dipohon serta lulus dengan mendapat sekurang-kurangnya PNGK 3.00;</p> <p style="text-align: center;">atau</p> <p>Kelulusan lain yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan Malaysia dan berkaitan dengan program yang dipohon serta diperakukan oleh Senat UTM dengan mendapat sekurang-kurangnya PNGK 3.00;</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Memiliki kelayakan GCE A Level dengan sekurang-kurangnya mendapat Gred C atau Memiliki kelayakan International Baccalaureate Diploma (IB) dengan mendapat Gred 4 mata pelajaran peringkat HL atau Memiliki Australian Matriculation Program (AUSMAT) dengan mendapat Gred C/ 60% ATAR Rank dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Chemistry <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mana-mana SATU (1) mata pelajaran berikut:</p>	<p>TIDAK DITAWARKAN</p>

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATR KULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
	<ul style="list-style-type: none"> • Biology • Mathematics (T) • Physics <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Calon tidak mempunyai masalah ketidakupayaan seperti (Buta, Buta Warna/ Pekak/ Bisu/ Masalah Pembelajaran/ Lumpuh/</p>		<ul style="list-style-type: none"> • Biology • Mathematics • Physics <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Calon tidak mempunyai masalah ketidakupayaan seperti (Buta, Buta Warna/ Pekak/ Bisu/ Masalah Pembelajaran/ Lumpuh/ Ketidakupayaan Fizikal)</p>	<p style="text-align: center;">atau</p> <p>Bagi calon-calon yang mendapat PNGK kurang dari 3.00 tetapi mempunyai sekurang-kurangnya dua (2) tahun pengalaman bekerja dalam bidang berkaitan layak memohon.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik <p style="text-align: center;">atau</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred C pada peringkat Diploma dalam semua mata pelajaran Mathematics.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun</p>	<ul style="list-style-type: none"> • Biology • Mathematics • Physics <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan/Band 5.5 dalam ujian IELTS (Academic)/ score 500 dalam ujian TOEFL PBT/ score 46 dalam ujian TOEFL IBT.</p> <p style="text-align: center;">dan</p>	

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATRİKULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRİKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
	<p>Ketidakupayaan Fizikal) yang menyukarkan kerja amali.</p>		<p>yang menyukarkan kerja amali.</p> <p>Catatan: Terbuka kepada calon Lepasan Matrikulasi/ Asasi berikut:</p> <p>Matrikulasi KPM Aliran Sains Matrikulasi KPM Aliran Kejuruteraan Asasi Sains UM Asasi Kejuruteraan UiTM Asasi Sains UiTM ASASipintar UKM Asasi UTM</p>	<p>2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Calon tidak mempunyai masalah ketidakupayaan seperti (Buta, Buta Warna/ Pekak/ Bisu/ Masalah Pembelajaran/ Lumpuh/ Ketidakupayaan Fizikal) yang menyukarkan kerja amali.</p> <p>Catatan:</p> <ul style="list-style-type: none"> Calon dikehendaki muat naik keputusan peperiksaan yang lengkap semasa Diploma (daripada semester pertama hingga semester akhir) dan salinan Diploma atau surat pengesahan tamat pengajian melalui sistem UPU online. Tahun kemasukan dan tempoh pengajian sebenar adalah tertakluk kepada 	<p>Calon tidak mempunyai masalah ketidakupayaan seperti (Buta, Buta Warna/ Pekak/ Bisu/ Masalah Pembelajaran/ Lumpuh/ Ketidakupayaan Fizikal) yang menyukarkan kerja amali.</p>	

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATRİKULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRİKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
				pengecualian kredit yang diluluskan oleh UTM.		
<p>Sarjana Muda Sains (Matematik) dengan Kepujian UT6461001 8 Semester</p> <p>Sarjana Muda Sains (Matematik Industri) dengan Kepujian UT6440002 8 Semester</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.80 pada peringkat STPM;</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred B (NGMP 3.00) pada peringkat STPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mathematics (T) <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred B- (NGMP 2.67) pada peringkat STPM dalam</p>	<p>KTIDAK DITAWARKAN</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.80 pada peringkat Matrikulasi/ Asasi;</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred B (3.00) pada peringkat Matrikulasi/ Asasi dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mathematics <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred B- (2.67) pada peringkat</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Memiliki Diploma dari UTM atau dari mana-mana institusi yang diiktiraf oleh Kerajaan Malaysia dan berkaitan dengan program yang dipohon serta lulus dengan mendapat sekurang-kurangnya PNGK 3.00;</p> <p>atau</p> <p>Kelulusan lain yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan Malaysia dan berkaitan dengan program yang dipohon serta diperakukan oleh</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Memiliki kelayakan GCE A Level dengan sekurang-kurangnya mendapat Gred C atau Memiliki kelayakan International Baccalaureate Diploma (IB) dengan mendapat Gred 4 mata pelajaran peringkat HL atau Memiliki Australian Matriculation Program (AUSMAT) dengan mendapat Gred C/ 60% ATAR Rank dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mathematics; <p style="text-align: center;">dan</p>	<p>TIDAK DITAWARKAN</p>

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATR KULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
	<p>mana-mana SATU (1) dari mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Physics • Chemistry • Biology <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p>		<p>Matrikulasi/ Asasi dalam mana-mana SATU (1) mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Physics • Chemistry • Biology <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p>Catatan: Terbuka kepada calon Lepasan Matrikulasi/ Asasi berikut:</p>	<p>Senat UTM dengan mendapat PNGK sekurang-kurangnya 3.00;</p> <p>atau</p> <p>Bagi calon-calon yang mendapat PNGK kurang dari 3.00 tetapi mempunyai sekurang-kurangnya dua (2) tahun pengalaman bekerja dalam bidang berkaitan layak memohon.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik <p>atau</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred C pada peringkat Diploma dalam semua mata pelajaran Mathematics.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian</p>	<p>Mana-mana SATU (1) mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Physics • Chemistry • Biology <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan/Band 5.5 dalam ujian IELTS (Academic)/ score 500 dalam ujian TOEFL PBT/ score 46 dalam ujian TOEFL IBT.</p>	

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATRİKULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRİKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
			Matrikulasi KPM Aliran Sains Matrikulasi KPM Aliran Kejuruteraan Asasi Sains UM Asasi Kejuruteraan UiTM Asasi Sains UiTM ASASIpintar UKM Asasi UTM	University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan. Catatan: <ul style="list-style-type: none"> • Calon dikehendaki muat naik keputusan peperiksaan yang lengkap semasa Diploma (daripada semester pertama hingga semester akhir) dan salinan Diploma atau surat pengesahan tamat pengajian melalui sistem UPU online. • Tahun kemasukan dan tempoh pengajian sebenar adalah tertakluk kepada pengecualian kredit yang diluluskan oleh UTM. 		

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATRİKULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRİKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
<p>Sarjana Muda Sains (Fizik) dengan Kepujian UT6441001 8 Semester</p> <p>Sarjana Muda Sains (Fizik Industri) dengan Kepujian UT6440001 8 Semester</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.80 pada peringkat STPM;</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred B (NGMP 3.00) pada peringkat STPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Physics <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred B- (NGMP 2.67) pada peringkat STPM dalam</p>	<p>TIDAK DITAWARKAN</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.80 pada peringkat Matrikulasi/ Asasi;</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred B (3.00) pada peringkat Matrikulasi/ Asasi dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Physics <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred B- (2.67) pada peringkat</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti Serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Memiliki Diploma dari UTM atau dari mana-mana institusi yang diiktiraf oleh Kerajaan Malaysia dan berkaitan dengan program yang dipohon serta lulus dengan mendapat sekurang-kurangnya PNGK 3.00;</p> <p>atau</p> <p>Kelulusan lain yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan Malaysia dan berkaitan dengan program yang dipohon serta diperakukan oleh</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Memiliki kelayakan GCE A Level dengan sekurang-kurangnya mendapat Gred C atau Memiliki kelayakan International Baccalaureate Diploma (IB) dengan mendapat Gred 4 mata pelajaran peringkat HL atau Memiliki Australian Matriculation Program (AUSMAT) dengan mendapat Gred C/ 60% ATAR Rank dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Physics <p style="text-align: center;">dan</p>	<p>TIDAK DITAWARKAN</p>

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATRUKULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
	<p>mana-mana SATU (1) dari mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mathematics (T) • Chemistry • Biology <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Calon tidak mempunyai masalah ketidakupayaan seperti (Buta/ Buta</p>		<p>Matrikulas/ Asasi dalam mana-mana SATU (1) mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mathematics • Chemistry • Biology <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Calon tidak mempunyai masalah ketidakupayaan seperti (Buta/ Buta Warna/ Pekak/ Bisu/</p>	<p>Senat UTM dengan mendapat PNGK sekurang-kurangnya 3.00</p> <p style="text-align: center;">atau</p> <p>Bagi calon-calon yang mendapat PNGK kurang dari 3.00 tetapi mempunyai sekurang-kurangnya dua (2) tahun pengalaman bekerja dalam bidang berkaitan layak memohon.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik <p style="text-align: center;">atau</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred C pada peringkat Diploma dalam semua mata pelajaran Mathematics.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian</p>	<p>Mana-mana satu (1) mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mathematics • Chemistry • Biology <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan/Band 5.5 dalam ujian IELTS (Academic)/ score 500 dalam ujian TOEFL PBT/ score 46 dalam ujian TOEFL IBT.</p> <p style="text-align: center;">dan</p>	

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATRİKULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRİKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
	<p>Warna/ Pekak/ Bisu/ Masalah Pembelajaran/ Lumpuh/ Ketidakupayaan Fizikal) yang menyukarkan kerja amali.</p>		<p>Masalah Pembelajaran/ Lumpuh/ Ketidakupayaan Fizikal) yang menyukarkan kerja amali.</p> <p>Catatan: Terbuka kepada calon Lepasan Matrikulasi/ Asasi berikut::</p> <p>Matrikulasi KPM Aliran Sains Matrikulasi KPM Aliran Kejuruteraan Asasi Sains UM Asasi Kejuruteraan UiTM Asasi Sains UiTM ASASIpintar UKM Asasi UTM</p>	<p>University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Calon tidak mempunyai masalah ketidakupayaan seperti (Buta/ Buta Warna/ Pekak/ Bisu/ Masalah Pembelajaran/ Lumpuh/ Ketidakupayaan Fizikal) yang menyukarkan kerja amali.</p> <p>Catatan:</p> <ul style="list-style-type: none"> Calon dikehendaki imuat naik keputusan peperiksaan yang lengkap semasa Diploma (daripada semester pertama hingga semester akhir) dan salinan Diploma atau surat pengesahan tamat pengajian melalui sistem UPU online. 	<p>Calon tidak mempunyai masalah ketidakupayaan seperti (Buta/ Buta Warna/ Pekak/ Bisu/ Masalah Pembelajaran/ Lumpuh/ Ketidakupayaan Fizikal) yang menyukarkan kerja amali.</p>	

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATRİKULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRİKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
				<ul style="list-style-type: none"> Tahun kemasukan dan tempoh pengajian sebenar adalah tertakluk kepada pengecualian kredit yang diluluskan oleh UTM. 		
<p>Sarjana Muda Sains Biologi dengan Kepujian UT6421001 8 Semester</p> <p>Sarjana Muda Sains Bioteknologi dengan Kepujian UT6421003 8 Semester</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.80 pada peringkat STPM;</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred B (NGMP 3.00) pada peringkat STPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> Biology 	<p>TIDAK DITAWARKAN</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.80 pada peringkat Matrikulasi/ Asasi;</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred B (3.00) pada peringkat Matrikulasi/ Asasi dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> Biology 	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti Serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Memiliki Diploma dari UTM atau dari mana-mana institusi yang diiktiraf oleh Kerajaan Malaysia dan berkaitan dengan program yang dipohon serta lulus dengan sekurang-kurangnya PNGK 3.00</p> <p>atau</p> <p>Kelulusan lain yang diiktiraf setaraf</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Memiliki kelayakan GCE A Level dengan sekurang-kurangnya mendapat Gred C atau Memiliki kelayakan International Baccalaureate Diploma (IB) dengan mendapat Gred 4 mata pelajaran peringkat HL atau Memiliki Australian Matriculation Program (AUSMAT) dengan mendapat Gred C/ 60%</p>	<p>TIDAK DITAWARKAN</p>

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATR KULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
	<p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred C+ (NGMP 2.33) pada peringkat STPM dalam mana-mana DUA (2) mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Chemistry • Mathematics (T) • Physics <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p>		<p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred C+ (2.33) pada peringkat Matrikulasi/ Asasi dalam mana-mana DUA (2) mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Chemistry • Mathematics • Physics <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p>	<p>dengannya oleh Kerajaan Malaysia dan berkaitan dengan program yang dipohon serta diperakukan oleh Senat UTM dengan mendapat PNGK sekurang-kurangnya 3.00</p> <p style="text-align: center;">atau</p> <p>Bagi calon-calon yang mendapat PNGK kurang dari 3.00 tetapi mempunyai sekurang-kurangnya 2 tahun pengalaman bekerja dalam bidang berkaitan layak memohon.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik <p style="text-align: center;">atau</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred C pada peringkat Diploma dalam semua mata pelajaran Mathematics.</p>	<p>ATAR Rank dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Biology; <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mana-mana DUA (2) dari mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Chemistry • Mathematics • Physics <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan/</p>	

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATR KULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
	<p>Calon tidak mempunyai masalah ketidakupayaan seperti (Buta/ Buta Warna/ Ketidakupayaan Fizikal) yang menyukarkan kerja amali.</p>		<p style="text-align: center;">dan</p> <p>Calon tidak mempunyai masalah ketidakupayaan seperti (Buta/ Buta Warna/ Ketidakupayaan Fizikal) yang menyukarkan kerja amali.</p> <p>Catatan: Terbuka kepada calon Lepasan Matrikulasi/ Asasi berikut::</p> <p>Matrikulasi KPM Aliran Sains Asasi Sains UM Asasi Sains UiTM ASASIpintar UKM Asasi UTM</p>	<p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Calon tidak mempunyai masalah ketidakupayaan seperti (Buta/ Buta Warna/ Ketidakupayaan Fizikal) yang menyukarkan kerja amali.</p> <p>Catatan:</p> <ul style="list-style-type: none"> Calon dikehendaki muat naik keputusan peperiksaan yang lengkap semasa Diploma (daripada semester pertama hingga semester akhir) dan salinan Diploma atau surat 	<p>Band 5.5 dalam ujian IELTS (Academic)/ score 500 dalam ujian TOEFL PBT/ score 46 dalam ujian TOEFL IBT.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Calon tidak mempunyai masalah ketidakupayaan seperti (Buta/ Buta Warna/ Ketidakupayaan Fizikal) yang menyukarkan kerja amali.</p>	

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATRİKULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRİKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
				<p>pengesahan tamat pengajian melalui sistem UPU online.</p> <ul style="list-style-type: none"> Tahun kemasukan dan tempoh pengajian sebenar adalah tertakluk kepada pengecualian kredit yang diluluskan oleh UTM. 		
<p>FAKULTI ALAM BINA DAN UKUR</p> <p>Sarjana Muda Sains Senibina dengan Keujian # UT6581001 6 Semester</p> <p><i>(Program pengajian bertemu duga)</i></p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 3.00 pada peringkat STPM;</p> <p>dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred B- (NGMP 2.67) pada peringkat STPM dalam mana-mana DUA (2) mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> Physics Seni Visual Chemistry 	<p>TIDAK DITAWARKAN</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 3.00 pada peringkat Matrikulasi/ Asasi;</p> <p>dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred B- (2.67) pada peringkat Matrikulasi/Asasi dalam mana-mana DUA (2) mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> Physics 	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti Serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Memiliki Diploma Senibina dari UTM/ IPT/ Setaraf dengan mendapat PNGK sekurang-kurangnya 3.00</p> <p>atau</p> <p>Memiliki salah SATU (1) daripada kelulusan berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> Diploma yang berkaitan dengan Senibina IPT/ Setaraf 	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Memiliki kelayakan GCE A Level dengan sekurang-kurangnya mendapat Gred C atau Memiliki kelayakan International Baccalaureate Diploma (IB) dengan mendapat Gred 4 mata pelajaran peringkat HL atau Memiliki Australian Matriculation Program (AUSMAT) dengan mendapat Gred C / 60% ATAR Rank dalam mana-mana DUA (2) mata pelajaran berikut:</p>	<p>TIDAK DITAWARKAN</p>

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATR KULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
	<ul style="list-style-type: none"> • Biology • Ekonomi • Sejarah • Geografi • Information and Communications Technology (ICT) • Mathematics (M)/ Mathematics (T) • Pengajian Perniagaan • Perakaunan • Bahasa Melayu • Kesusasteraan Melayu • Komunikatif/ Literature in English • Bahasa Arab/ Bahasa Cina/ Bahasa Tamil • Syariah/ Usuludin/ Tahfiz Al-Quran • Sains Sukan <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik <p style="text-align: center;">dan</p>		<ul style="list-style-type: none"> • Chemistry • Biology • Computer Science/ Computing/ Programming • Mathematics • Basic Engineering • Ekonomi/Prinsip Ekonomi • Pengurusan Perniagaan • Perakaunan • Financial Accounting • Management Accounting • Business and Technology <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian</p>	<p>dengan mendapat sekurang-kurangnya PNGK 3.00;</p> <p style="text-align: center;">atau</p> <p>Bagi calon-calon yang mendapat PNGK kurang dari 3.00 tetapi mempunyai sekurang-kurangnya dua (2) tahun pengalaman bekerja dalam bidang berkaitan layak memohon.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik <p style="text-align: center;">atau</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred C pada peringkat Diploma dalam salah satu mata pelajaran Mathematics atau mata pelajaran berkaitan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p>	<ul style="list-style-type: none"> • Physics • Chemistry • Biology • Computing • Mathematics • Economics • Accounting • Business Management • Art and Design/ Visual Arts <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan/Band 5.5 dalam ujian</p>	

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATR KULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
	<p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Calon tidak mempunyai ketidakupayaan seperti berikut (Buta warna/ Buta) yang menyukarkan kerja amali.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Lulus ujian dan temu duga yang dikendalikan oleh Universiti.</p>		<p>University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Calon tidak mempunyai ketidakupayaan seperti berikut (Buta warna/ Buta) yang menyukarkan kerja amali.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Lulus ujian dan temu duga yang dikendalikan oleh pihak Universiti.</p> <p>Catatan: Program ini terbuka kepada calon Aliran Sains dan Sastera</p> <p>Terbuka kepada calon Lepasan Matrikulasi dan Asasi berikut:</p> <p>Matrikulasi KPM Aliran Sains Matrikulasi KPM Aliran Kejuruteraan</p>	<p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Calon tidak mempunyai ketidakupayaan seperti berikut (Buta warna/ Buta) yang menyukarkan kerja amali.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Lulus ujian dan temu duga yang dikendalikan oleh pihak Universiti.</p> <p>Catatan:</p> <ul style="list-style-type: none"> Calon dikehendaki muat naik keputusan peperiksaan yang lengkap semasa Diploma (daripada semester pertama hingga semester akhir) dan salinan 	<p>IELTS (Academic)/ score 500 dalam ujian TOEFL PBT/ score 46 dalam ujian TOEFL IBT.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Calon tidak mempunyai ketidakupayaan seperti berikut (Buta warna/ Buta) yang menyukarkan kerja amali.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Lulus ujian dan temu duga yang dikendalikan oleh pihak Universiti.</p>	

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATRİKULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRİKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
			Matrikulasi KPM Aliran Perakaunan Asasi Sains UM Asasi Kejuruteraan UiTM Asasi Sains UiTM ASASIpintar UKM Asasi UTM Asasi UIA Asasi Sosial Sains UM	Diploma atau surat pengesahan tamat pengajian melalui sistem UPU online. • Tahun kemasukan dan tempoh pengajian sebenar adalah tertakluk kepada pengecualian kredit yang diluluskan oleh UTM.		
Sarjana Muda Senibina Landskap dengan Kepujian # UT6581002 8 Semester (<i>Program pengajian Bertemu duga</i>)	Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 3.00 pada peringkat STPM; dan Mendapat sekurang-kurangnya Gred B- (NGMP 2.67) pada peringkat STPM dalam	TIDAK DITAWARKAN	Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 3.00 pada peringkat Matrikulasi/ Asasi; dan Mendapat sekurang-kurangnya Gred B- (2.67)	Memenuhi Syarat Am Universiti Serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM Memiliki salah SATU (1) daripada kelulusan berikut: • Diploma Senibina UTM/ IPT/ Setaraf • Diploma Perancangan	Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM Memiliki kelayakan GCE A Level dengan sekurang-kurangnya mendapat Gred C atau Memiliki kelayakan International Baccalaureate Diploma (IB) dengan mendapat Gred 4 mata pelajaran peringkat HL atau	TIDAK DITAWARKAN

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATR KULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
	<p>mana-mana DUA (2) dari mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Physics • Chemistry • Biology • Ekonomi • Sejarah • Geografi • Information and Communications Technology (ICT) • Mathematics (M)/ Mathematics (T) • Seni Visual • Pengajian Perniagaan • Perakaunan • Bahasa Melayu • Kesusasteraan Melayu • Komunikasi / Literature in English • Bahasa Arab/ Bahasa Cina/ Bahasa Tamil • Syariah/ Usuludin/ Tahfiz Al-Quran • Sains Sukan <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p>		<p>pada peringkat Matrikulasi/ Asasi dalam mana-mana DUA (2) mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Physics • Chemistry • Biology • Computer Science/ Computing/ Programming • Mathematics • Basic Engineering • Ekonomi/ Prinsip Ekonomi • Pengurusan Perniagaan • Perakaunan • Financial Accounting • Management Accounting • Business and Technology <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik 	<p>Bandar & Wilayah UTM/ IPT/ Setaraf</p> <ul style="list-style-type: none"> • Diploma Senibina Landskap UiTM • Diploma Pertanian UPM • Diploma Perhutanan UPM • Lain-lain Diploma dalam bidang berkaitan yang diiktiraf setaraf. <p>dengan mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.75;</p> <p style="text-align: center;">atau</p> <p>Bagi calon-calon yang mendapat PNGK kurang dari 2.75 tetapi mempunyai sekurang-kurangnya dua (2) tahun pengalaman bekerja dalam bidang berkaitan layak memohon.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik 	<p>Memiliki Australian Matriculation Program (AUSMAT) dengan mendapat Gred C / 60% ATAR Rank dalam mana mana DUA (2) mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Physics • Chemistry • Biology • Computing • Mathematics • Economics • Accounting • Business Management • Art and Design/ Visual Arts <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang</p>	

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATR KULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
	<p>• Matematik</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Calon tidak mempunyai ketidakupayaan seperti (Buta Warna) yang menyukarkan kerja amali.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Lulus ujian dan temu duga yang dikendalikan oleh Universiti.</p>		<p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Calon tidak mempunyai ketidakupayaan seperti (Buta Warna) yang menyukarkan kerja amali.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Lulus ujian dan temu duga yang dikendalikan oleh Universiti.</p> <p>Catatan:</p> <p>Program ini terbuka kepada calon Aliran Sains dan Sastera</p>	<p style="text-align: center;">atau</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred C pada peringkat Diploma dalam salah satu mata pelajaran Mathematics atau mata pelajaran berkaitan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Calon tidak mempunyai ketidakupayaan seperti berikut (Buta Warna) yang menyukarkan kerja amali.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Lulus ujian dan temu duga yang dikendalikan oleh Universiti.</p>	<p>bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan/Band 5.5 dalam ujian IELTS (Academic)/ <i>score 500</i> dalam ujian TOEFL PBT/ score 46 dalam ujian TOEFL IBT.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Calon tidak mempunyai ketidakupayaan seperti berikut (Buta Warna) yang menyukarkan kerja amali.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Lulus ujian dan temu duga yang dikendalikan oleh Universiti.</p>	

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATR KULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
			<p>Terbuka kepada calon Lepasan Matrikulasi/ Asasi berikut:</p> <p>Matrikulasi KPM Aliran Sains Matrikulasi KPM Aliran Kejuruteraan Matrikulasi KPM Aliran Perakaunan Asasi Sains UM Asasi Kejuruteraan UiTM Asasi Sains UiTM ASASIpintar UKM Asasi UTM Asasi UIA Asasi Sosial Sains UM</p>	<p>Catatan:</p> <ul style="list-style-type: none"> Calon dikehendaki muat naik keputusan peperiksaan yang lengkap semasa Diploma (daripada semester pertama hingga semester akhir) dan salinan Diploma atau surat pengesahan tamat pengajian melalui sistem UPU online. Tahun kemasukan dan tempoh pengajian sebenar adalah tertakluk kepada pengecualian kredit yang diluluskan oleh UTM 		
Sarjana Muda Perancangan Bandar dan Wilayah dengan Kepujian UT6581003 8 Semester	Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM	TIDAK DITAWARKAN	Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM Mendapat sekurang-kurangnya PNKG 3.00	Memenuhi Syarat Am Universiti Serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM Memiliki Diploma Perancangan Bandar	Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM Memiliki kelayakan GCE A Level dengan	TIDAK DITAWARKAN

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATRİKULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
	<p>Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 3.00 pada peringkat STPM;</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred B- (NGMP 2.67) pada peringkat STPM dalam mana-mana DUA (2) mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Geografi • Ekonomi • Sejarah • Physics • Chemistry • Biology • Bahasa Melayu • Information and Communications Technology (ICT) • Mathematics (M) / Mathematics (T) • Pengajian Perniagaan • Perakaunan • Seni Visual • Kesusasteraan Melayu Kominikatif / Literature in English • Bahasa Arab/ Bahasa Cina/ Bahasa Tamil • Syariah/ Usuludin/ Tahfiz Al-Quran 		<p>pada peringkat Matrikulasi/ Asasi ;</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred B- (2.67) pada peringkat Matrikulasi/ Asasi dalam mana-mana DUA (2) mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Physics • Chemistry • Biology • Computer Science/ Computing/ Programming • Mathematics • Basic Engineering • Ekonomi/ Prinsip Ekonomi • Pengurusan Perniagaan • Perakaunan • Financial Accounting • Management Accounting • Business and Technology <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian</p>	<p>dan Wilayah dari UTM/ IPT/ Setaraf dengan mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.75;</p> <p style="text-align: center;">atau</p> <p>Bagi calon-calon yang mendapat PNGK kurang dari 2.75 tetapi mempunyai sekurang-kurangnya dua (2) tahun pengalaman bekerja dalam bidang berkaitan layak memohon.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik <p style="text-align: center;">atau</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred C pada peringkat Diploma dalam salah satu mata pelajaran Mathematics atau mata pelajaran berkaitan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p>	<p>sekurang-kurangnya mendapat Gred C atau Memiliki kelayakan International Baccalaureate Diploma (IB) dengan mendapat Gred 4 mata pelajaran peringkat HL atau Memiliki Australian Matriculation Program (AUSMAT) dengan mendapat Gred C / 60% ATAR Rank dalam mana mana DUA (2) mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Physics • Chemistry • Biology • Computing • Mathematics • Economics • Accounting • Business Management • Art and Design/ Visual Arts <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik 	

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATR KULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
	<ul style="list-style-type: none"> • Sains Sukan <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mathematics <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Calon tidak mempunyai ketidakupayaan seperti berikut (Buta Warna) yang menyukarkan kerja amali.</p>		<p>(Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Calon tidak mempunyai ketidakupayaan seperti berikut (Buta Warna) yang menyukarkan kerja amali.</p> <p>Catatan:</p> <p>Program ini terbuka kepada calon Aliran Sains dan Sastera</p>	<p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Calon tidak mempunyai ketidakupayaan seperti berikut (Buta Warna) yang menyukarkan kerja amali.</p> <p>Catatan:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Calon dikehendaki muat naik keputusan peperiksaan yang lengkap semasa Diploma (daripada semester pertama hingga semester akhir) dan salinan Diploma atau surat pengesahan tamat pengajian melalui sistem UPU online. • Tahun kemasukan dan tempoh 	<p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan/Band 5.5 dalam ujian IELTS (Academic)/ score 500 dalam ujian TOEFL PBT/ score 46 dalam ujian TOEFL IBT.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Calon tidak mempunyai ketidakupayaan seperti berikut (Buta Warna) yang menyukarkan kerja amali.</p>	

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATR KULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
			<p>Terbuka kepada calon Lepasan Matrikulasi/ Asasi berikut:</p> <p>Matrikulasi KPM Aliran Sains Matrikulasi KPM Aliran Kejuruteraan Matrikulasi KPM Aliran Perakaunan Asasi Sains UM Asasi Kejuruteraan UiTM Asasi Sains UiTM ASASipintar UKM Asasi UTM Asasi UIA Asasi Sosial Sains UM</p>	<p>pengajian sebenar adalah tertakluk kepada pengecualian kredit yang diluluskan oleh UTM.</p>		
Sarjana Muda Ukur Bahan dengan Kepujian UT6526001	Memenuhi Syarat Am Universiti serta	TIDAK DITAWARKAN	Memenuhi Syarat Am Universiti serta	Memenuhi Syarat Am Universiti Serta	Memenuhi Syarat Am Universiti serta	Memenuhi Syarat Am Universiti serta

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATRİKULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRİKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
8 Semester	<p>KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 3.00 pada peringkat STPM;</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred B- (NGMP 2.67) pada peringkat STPM dalam mana-mana DUA (2) mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Physics • Chemistry • Biology • Ekonomi • Sejarah • Geografi • Information and Communications Technology (ICT) • Mathematics (M)/ Mathematics (T) • Seni Visual • Pengajian Perniagaan • Perakaunan • Bahasa Melayu • Kesusasteraan Melayu • Kominikatif/ Literature in English 		<p>KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 3.00 pada peringkat Matrikulasi/ Asasi ;</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred B- (2.67) pada peringkat Matrikulasi/ Asasi dalam mana-mana DUA (2) mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Physics • Chemistry • Biology • Computer Science/ Computing/ Programming • Mathematics • Basic Engineering • Ekonomi/ Prinsip Ekonomi • Pengurusan Perniagaan • Perakaunan • Financial Accounting • Management Accounting • Business and Technology 	<p>KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Memiliki Diploma Ukur Bahan dari UTM/ IPT/ Setaraf dengan mendapat sekurang-kurangnya PNGK 3.00;</p> <p style="text-align: center;">atau</p> <p>Bagi calon yang mendapat PNGK kurang dari 3.00 tetapi mempunyai sekurang-kurangnya dua (2) tahun pengalaman bekerja dalam bidang berkaitan layak memohon.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik <p style="text-align: center;">atau</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred C pada peringkat Diploma dalam salah satu mata pelajaran Mathematics.</p> <p style="text-align: center;">dan</p>	<p>KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Memiliki kelayakan GCE A Level dengan sekurang-kurangnya mendapat Gred C atau Memiliki kelayakan International Baccalaureate Diploma (IB) dengan mendapat Gred 4 mata pelajaran peringkat HL atau Memiliki Australian Matriculation Program (AUSMAT) dengan mendapat Gred C / 60% ATAR Rank dalam mana mana DUA (2) mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Physics • Chemistry • Biology • Computing • Mathematics • Economics • Accounting • Business Management • Art and Design/ Visual Arts <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat</p>	<p>KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Memiliki Diploma Vokasional Malaysia (DVM) bidang Teknologi Pembinaan dengan mendapat sekurang-kurangnya PNGK 3.00;</p> <p style="text-align: center;">atau</p> <p>Bagi calon yang mendapat PNGK kurang dari 3.00 tetapi mempunyai sekurang-kurangnya dua (2) tahun pengalaman bekerja dalam bidang berkaitan layak memohon.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik <p style="text-align: center;">atau</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred C pada peringkat Diploma dalam salah satu mata pelajaran Mathematics.</p>

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATRUKULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
	<ul style="list-style-type: none"> Bahasa Arab/ Bahasa Cina/ Bahasa Tamil Syariah / Usuludin/ Tahfiz Al-Quran Sains Sukan <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> Matematik <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p>		<p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> Matematik <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p>Catatan:</p> <p>Program ini terbuka kepada calon Aliran Sains dan Sastera</p> <p>Terbuka kepada calon Lepasan Matrikulasi/ Asasi berikut:</p>	<p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p>Catatan:</p> <ul style="list-style-type: none"> Calon dikehendaki muat naik keputusan peperiksaan yang lengkap semasa Diploma (daripada semester pertama hingga semester akhir) dan salinan Diploma atau surat pengesahan tamat pengajian melalui sistem UPU online. Tahun kemasukan dan tempoh pengajian sebenar adalah tertakluk kepada pengecualian kredit yang diluluskan oleh UTM. 	<p>SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> Matematik <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan/Band 5.5 dalam ujian IELTS (Academic)/ score 500 dalam ujian TOEFL PBT/ score 46 dalam ujian TOEFL IBT.</p>	<p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p>Catatan:</p> <ul style="list-style-type: none"> Mula dibuka kepada lepasan Diploma Vokasional Malaysia (DVM) bidang Teknologi Pembinaan yang menamatkan pengajian pada tahun 2022. Calon dikehendaki muat naik keputusan peperiksaan yang lengkap semasa Diploma (daripada semester pertama hingga semester akhir) dan salinan Diploma atau surat pengesahan tamat pengajian melalui sistem UPU online.

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATR KULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
			Matrikulasi KPM Aliran Sains Matrikulasi KPM Aliran Kejuruteraan Matrikulasi KPM Aliran Perakaunan Asasi Sains UM Asasi Kejuruteraan UiTM Asasi Sains UiTM ASASIpintar UKM Asasi UTM Asasi UIA Asasi Sosial Sains UM			<ul style="list-style-type: none"> Tiada pengecualian kredit diberikan dan pelajar akan ditawarkan ke Tahun 1 menurut syarat yang ditetapkan oleh Lembaga Juruukur Bahan Malaysia.
Sarjana Muda Sains Pembinaan dengan Kepujian UT6526002 8 Semester	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 3.00 pada peringkat STPM;</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred B-(NGMP 2.67) pada peringkat STPM dalam mana-mana DUA (2) mata pelajaran berikut:</p>	TIDAK DITAWARKAN	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 3.00 pada peringkat Matrikulasi/ Asasi ;</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred B-(2.67) pada peringkat Matrikulasi/ Asasi dalam</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti Serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Memiliki Diploma Ukur Bahan dari UTM/ IPT/ Setaraf dengan mendapat sekurang-kurangnya PNGK 3.00;</p> <p style="text-align: center;">atau</p> <p>Memiliki salah SATU (1) dari kelulusan berikut:</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Memiliki kelayakan GCE A Level dengan sekurang-kurangnya mendapat Gred C atau Memiliki kelayakan International Baccalaureate Diploma (IB) dengan mendapat Gred 4 mata pelajaran peringkat HL atau Memiliki Australian Matriculation Program</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Memiliki Diploma Vokasional Malaysia (DVM) bidang Teknologi Pembinaan dengan mendapat sekurang-kurangnya PNGK 3.00;</p> <p style="text-align: center;">atau</p> <p>Bagi calon yang mendapat PNGK kurang dari 3.00 tetapi mempunyai sekurang-</p>

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATR KULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
	<ul style="list-style-type: none"> ● Physics ● Chemistry ● Biology ● Ekonomi ● Sejarah ● Geografi ● Information and Communications Technology (ICT) ● Mathematics (M)/ Mathematics (T) ● Seni Visual ● Pengajian Perniagaan ● Perakaunan ● Bahasa Melayu ● Kesusasteraan Melayu ● Komunikasi/ Literature in English ● Bahasa Arab/ Bahasa Cina/ Bahasa Tamil ● Syariah/ Usuludin/ Tahfiz Al-Quran ● Sains Sukan <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Matematik 		<p>mana-mana DUA (2) mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Physics ● Chemistry ● Biology ● Computer Science/ Computing/ Programming ● Mathematics ● Basic Engineering ● Ekonomi/ Prinsip Ekonomi ● Pengurusan Perniagaan ● Perakaunan ● Financial Accounting ● Management Accounting ● Business and Technology <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Matematik <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0</p>	<ul style="list-style-type: none"> ● Diploma Kejuruteraan Awam dari UTM/ IPT/ Setaraf ● Diploma Bangunan dari UiTM/ IPT/ Setaraf ● Diploma Pengurusan Pembinaan dari IPT/ Setaraf ● Diploma Senibina dari UTM/ IPT/ Setaraf ● Diploma Kejuruteraan Perkhidmatan Bangunan dari IPT/ Setaraf <p style="text-align: center;">dan</p> <p>dengan mendapat PNGK sekurang-kurangnya 3.00.</p> <p style="text-align: center;">atau</p> <p>Bagi calon-calon yang mendapat PNGK kurang dari 3.00 tetapi mempunyai sekurang-kurangnya dua (2) tahun pengalaman bekerja dalam bidang berkaitan layak memohon.</p> <p style="text-align: center;">dan</p>	<p>(AUSMAT) dengan mendapat Gred C / 60% ATAR Rank dalam mana-mana DUA (2) mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Physics ● Chemistry ● Biology ● Computing ● Mathematics ● Economics ● Accounting ● Business Management ● Art and Design/ Visual Arts <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Matematik <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p>	<p>kurangnya dua (2) tahun pengalaman bekerja dalam bidang berkaitan layak memohon.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Matematik <p style="text-align: center;">atau</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred C pada peringkat Diploma dalam salah satu mata pelajaran Mathematics.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p>

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATRUKULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
	<p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p>		<p>dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p>Catatan:</p> <p>Program ini terbuka kepada calon Aliran Sains dan Sastera</p> <p>Terbuka kepada calon Lepasan Matrikulasi/ Asasi berikut:</p> <p>Matrikulasi KPM Aliran Sains Matrikulasi KPM Aliran Kejuruteraan Matrikulasi KPM Aliran Perakaunan Asasi Sains UM Asasi Kejuruteraan UiTM Asasi Sains UiTM ASASipintar UKM Asasi UTM Asasi UIA Asasi Sosial Sains UM</p>	<p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik <p>atau</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred C pada peringkat Diploma dalam salah satu mata pelajaran Mathematics.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p>Catatan:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Calon dikehendaki muat naik keputusan peperiksaan yang lengkap semasa Diploma (daripada semester pertama 	<p>peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan/Band 5.5 dalam ujian IELTS (Academic)/ score 500 dalam ujian TOEFL PBT/ score 46 dalam ujian TOEFL IBT.</p>	<p>Catatan:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mula dibuka kepada lepasan Diploma Vokasional Malaysia (DVM) bidang Teknologi Pembinaan yang menamatkan pengajian pada tahun 2022. • Calon dikehendaki muat naik keputusan peperiksaan yang lengkap semasa Diploma (daripada semester pertama hingga semester akhir) dan salinan Diploma atau surat pengesahan tamat pengajian melalui sistem UPU online. • Tahun kemasukan dan tempoh pengajian sebenar adalah tertakluk kepada pengecualian kredit yang diluluskan oleh UTM

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATRUKULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
				<p>hingga semester akhir) dan salinan Diploma atau surat pengesahan tamat pengajian melalui sistem UPU online.</p> <ul style="list-style-type: none"> Tahun kemasukan dan tempoh pengajian sebenar adalah tertakluk kepada pengecualian kredit yang diluluskan oleh UTM. 		
<p>Sarjana Muda Harta Tanah dengan Keujian UT6341001 8 Semester</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.80 pada peringkat STPM;</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred B- (NGMP 2.67) pada peringkat STPM dalam mana-mana DUA (2) mata pelajaran berikut:</p>	<p>TIDAK DITAWARKAN</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.80 pada peringkat Matrikulasi/ Asasi;</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred B- (2.67) pada peringkat Matrikulasi/ Asasi dalam mana-mana DUA (2) mata pelajaran berikut:</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti Serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Memiliki Diploma Penilaian/ Diploma Harta Tanah dari UTM/ IPT/ Setaraf dengan mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.70;</p> <p style="text-align: center;">atau</p> <p>Bagi calon-calon yang mendapat PNGK kurang dari 2.70 tetapi mempunyai sekurang-kurangnya dua (2) tahun</p>	<p>TIDAK DITAWARKAN</p>	<p>TIDAK DITAWARKAN</p>

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATRKULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
	<ul style="list-style-type: none"> • Mathematics (M)/ Mathematics (T) • Pengajian Perniagaan • Perakaunan • Ekonomi • Geografi • Physics/ Chemistry/ Biology <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p>		<ul style="list-style-type: none"> • Mathematics • Computer Science/ Computing/ Programming • Physics/ Chemistry/ Biology/ Basic Engineering • Ekonomi/ Prinsip Ekonomi • Pengurusan Perniagaan • Perakaunan • Financial Accounting • Management Accounting • Business and Technology <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian</p>	<p>pengalaman bekerja dalam bidang berkaitan layak memohon.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik <p style="text-align: center;">atau</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred C pada peringkat Diploma dalam salah satu mata pelajaran Mathematics.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p>Catatan:</p>		

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATR KULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
			<p>University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p>Catatan:</p> <p>Program ini terbuka kepada calon Aliran Sains dan Sastera</p> <p>Terbuka kepada calon Lepasan Matrikulasi/ Asasi berikut:</p> <p>Matrikulasi KPM Aliran Sains Matrikulasi KPM Aliran Kejuruteraan Matrikulasi KPM Aliran Perakaunan Asasi Sains UM Asasi Kejuruteraan UiTM Asasi Sains UiTM ASASIpintar UKM Asasi UTM Asasi UIA Asasi Sosial Sains UM</p>	<ul style="list-style-type: none"> • Calon dikehendaki <i>muat naik</i> keputusan peperiksaan yang lengkap semasa Diploma (daripada semester pertama hingga semester akhir) dan salinan Diploma atau surat pengesahan tamat pengajian melalui sistem UPU online • Tahun kemasukan dan tempoh pengajian sebenar adalah tertakluk kepada pengecualian kredit yang diluluskan oleh UTM. 		

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATR KULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
Sarjana Muda Sains Pentadbiran dan Pembangunan Tanah dengan Kepujian UT6341002 8 Semester	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.80 pada peringkat STPM;</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred B-(NGMP 2.67) pada peringkat STPM dalam mana-mana DUA (2) mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mathematics (M)/ Mathematics (T) • Pengajian Perniagaan • Perakaunan • Ekonomi • Geografi • Physics/ Chemistry/ Biology <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik 	TIDAK DITAWARKAN	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.80 pada peringkat Matrikulasi/ Asasi;</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred B-(2.67) pada peringkat Matrikulasi/ Asasi dalam mana-mana DUA (2) mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mathematics • Computer Science/ Computing/ Programming • Physics/ Chemistry/ Biology/ Basic Engineering • Ekonomi/ Prinsip Ekonomi • Mathematics • Pengurusan Perniagaan • Perakaunan • Financial Accounting 	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti Serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Memiliki salah SATU (1) kelulusan berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Diploma Penilaian/ Diploma Pengurusan Harta Tanah dari UTM/ IPT/ Setaraf • Diploma Senibina dari UTM/ IPT/ Setaraf • Diploma Ukur Tanah/ Geomatik dari UTM/ IPT/ Setaraf • Diploma Perancangan Bandar & Wilayah dari UTM/ IPT/ Setaraf • Diploma Ukur Bahan dari UTM/ IPT/ Setaraf • Diploma Ukur Bangunan dari UiTM/ IPT/ Setaraf <p>dengan mendapat PNGK sekurang-kurangnya 2.70;</p> <p>atau</p>	TIDAK DITAWARKAN	TIDAK DITAWARKAN

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATR KULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
	<p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p>		<ul style="list-style-type: none"> • Management Accounting • Business and Technology <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p>Catatan:</p> <p>Program ini terbuka kepada calon Aliran Sains dan Sastera</p>	<p>Bagi calon-calon yang mendapat PNGK kurang dari 2.70 tetapi mempunyai sekurang-kurangnya dua (2) tahun pengalaman bekerja dalam bidang berkaitan layak memohon.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik <p style="text-align: center;">atau</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred C pada peringkat Diploma dalam salah satu mata pelajaran Mathematics.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga</p>		

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATR KULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
			<p>Terbuka kepada calon Lepasan Matrikulasi/ Asasi berikut:</p> <p>Matrikulasi KPM Aliran Sains Matrikulasi KPM Aliran Kejuruteraan Matrikulasi KPM Aliran Perakaunan Asasi Sains UM Asasi Kejuruteraan UiTM Asasi Sains UiTM ASASlpintar UKM Asasi UTM Asasi UIA Asasi Sosial Sains UM</p>	<p>tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p>Catatan:</p> <ul style="list-style-type: none"> Calon dikehendaki muat naik keputusan peperiksaan yang lengkap semasa Diploma (daripada semester pertama hingga semester akhir) dan salinan Diploma atau surat pengesahan tamat pengajian melalui sistem UPU online. Tahun kemasukan dan tempoh pengajian sebenar adalah tertakluk kepada pengecualian kredit yang diluluskan oleh UTM. 		
Sarjana Muda Kejuruteraan	Memenuhi Syarat Am Universiti serta	TIDAK DITAWARKAN	Memenuhi Syarat Am Universiti serta	Memenuhi Syarat Am Universiti Serta	Memenuhi Syarat Am Universiti serta	TIDAK DITAWARKAN

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATR KULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
Geomatik dengan Kepujian UT6581004 8 Semester	<p>KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.70 pada peringkat STPM;</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred B- (NGMP 2.67) pada peringkat STPM dalam mana-mana DUA (2) mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mathematics (T) • Mathematics (M) • Further Mathematics • Physics • Chemistry • Geografi • Information and Communications Technology (ICT) <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik <p style="text-align: center;">dan</p>		<p>KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.70 pada peringkat Matrikulasi/ Asasi;</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred B- (NGMP 2.67) pada peringkat Matrikulasi/ Asasi dalam mana-mana DUA (2) mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mathemtics • Physics • Chemistry • Computer Science/ Computing/ Programming • Basic Engineering/ Civil Engineering <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik 	<p>KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Memiliki Diploma dalam bidang Ukur Tanah/ Geomatik dari UTM/ IPT/ Setaraf dengan mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.70.</p> <p style="text-align: center;">atau</p> <p>Bagi calon-calon yang mendapat PNGK kurang dari 2.70 tetapi mempunyai sekurang-kurangnya dua (2) tahun pengalaman bekerja dalam bidang berkaitan layak memohon.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik <p style="text-align: center;">atau</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred C pada peringkat Diploma dalam</p>	<p>KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Memiliki kelayakan GCE A Level dengan sekurang-kurangnya mendapat Gred C atau Memiliki kelayakan International Baccalaureate Diploma (IB) dengan mendapat Gred 4 mata pelajaran peringkat HL atau Memiliki Australian Matriculation Program (AUSMAT) dengan mendapat Gred C / 60% ATAR Rank dalam mana-mana dua (2) mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mathematics • Physics • Chemistry • Computing <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik <p style="text-align: center;">dan</p>	

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATR KULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
	<p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p>		<p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p>Catatan:</p> <p>Program ini terbuka kepada calon Aliran Sains/Kejuruteraan</p> <p>Terbuka kepada calon Lepasan Matrikulasi/Asasi berikut:</p> <p>Matrikulasi KPM Aliran Sains Matrikulasi KPM Aliran Kejuruteraan Asasi Sains UM Asasi Kejuruteraan UiTM Asasi Sains UiTM ASASlpintar UKM Asasi UTM Asasi UIA Asasi Sosial Sains UM</p>	<p>salah satu mata pelajaran Mathematics.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p>Catatan:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Calon dikehendaki muat naik keputusan peperiksaan yang lengkap semasa Diploma (daripada semester pertama hingga semester akhir) dan salinan Diploma atau surat pengesahan tamat pengajian melalui sistem UPU online. • Tahun kemasukan dan tempoh pengajian sebenar adalah tertakluk kepada pengecualian 	<p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan/Band 5.5 dalam ujian IELTS (Academic)/ score 500 dalam ujian TOEFL PBT/ score 46 dalam ujian TOEFL IBT.</p>	

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATRUKULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
				kredit yang diluluskan oleh UTM.		
Sarjana Muda Sains Geoinformatik dengan Kepujian UT6520001 8 Semester	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.70 pada peringkat STPM;</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred B- (NGMP 2.67) pada peringkat STPM dalam mana-mana DUA (2) dari mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Mathematics (M) 	TIDAK DITAWARKAN	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.70 pada peringkat Matrikulasi/ Asasi;</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred B- (2.67) pada peringkat Matrikulasi/ Asasi dalam mana-mana DUA (2) dari mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Mathematics 	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti Serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Memiliki Diploma dalam salah satu (1) bidang seperti berikut dari UTM/ IPT/ Setaraf dengan mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.70;</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Diploma Ukur Tanah/ Geomatik ● Diploma Teknologi Geospacial ● Diploma Sains Komputer 	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Memiliki kelayakan GCE A Level dengan sekurang-kurangnya mendapat Gred C atau Memiliki kelayakan International Baccalaureate Diploma (IB) dengan mendapat Gred 4 mata pelajaran peringkat HL atau Memiliki Australian Matriculation Program (AUSMAT) dengan mendapat Gred C / 60% ATAR Rank dalam</p>	TIDAK DITAWARKAN

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATRUKULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
	<ul style="list-style-type: none"> • Mathematics (T) • Physics • Chemistry • Biology • Geografi • Information and Communications Technology (ICT) • Seni Visual • Sejarah • Perakaunan • Ekonomi • Pengajian Perniagaan <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut</p>		<ul style="list-style-type: none"> • Physics • Chemistry • Biology • Computer Science/ Computing/ Programming • Basic Engineering • Ekonomi/ Prinsip Ekonomi • Pengurusan Perniagaan • Perakaunan • Financial Accounting • Management Accounting • Business and Technology <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test</p>	<ul style="list-style-type: none"> • Diploma Teknologi Maklumat • Diploma Perancang Bandar dan wilayah • Diploma Penilaian • Diploma Senibina • Diploma Senibina Lanskap • Diploma Ukur Bahan • Diploma Kejuruteraan Awam • Diploma Perhutanan • Diploma Perikanan <p style="text-align: center;">atau</p> <p>Bagi calon-calon yang mendapat PNGK kurang dari 2.70 tetapi mempunyai sekurang-kurangnya dua (2) tahun pengalaman bekerja dalam bidang berkaitan layak memohon.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik 	<p>mana-mana DUA (2) dari mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mathematics • Physics • Chemistry • Biology • Economic • Accounting • Business Management • Visual Art • Computing <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada</p>	

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATR KULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
	<p>tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Calon tidak mempunyai Ketidakupayaan Fizikal yang menyukarkan kerja amali. Hanya calon yang mempunyai ketidakupayaan pendengaran dengan alat bantuan pendengaran sahaja boleh diterima masuk ke program ini.</p>		<p>(MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Calon tidak mempunyai Ketidakupayaan Fizikal yang menyukarkan kerja amali. Hanya calon yang mempunyai ketidakupayaan pendengaran dengan alat bantuan pendengaran sahaja boleh diterima masuk ke program ini.</p> <p>Catatan:</p> <p>Program ini terbuka kepada calon Aliran Sains dan Sastera</p> <p>Terbuka kepada calon Lepasan Matrikulasi/ Asasi berikut:</p> <p>Matrikulasi KPM Aliran Sains Matrikulasi KPM Aliran Kejuruteraan</p>	<p>atau</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred C pada peringkat Diploma dalam salah satu mata pelajaran Mathematics.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Calon tidak mempunyai Ketidakupayaan Fizikal yang menyukarkan kerja amali. Hanya calon yang mempunyai ketidakupayaan pendengaran dengan alat bantuan pendengaran sahaja boleh diterima masuk ke program ini.</p> <p>Catatan:</p>	<p>tarikh permohonan/ Band 5.5 dalam ujian IELTS (Academic)/ score 500 dalam ujian TOEFL PBT/ score 46 dalam ujian TOEFL IBT.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Calon tidak mempunyai Ketidakupayaan Fizikal yang menyukarkan kerja amali. Hanya calon yang mempunyai ketidakupayaan pendengaran dengan alat bantuan pendengaran sahaja boleh diterima masuk ke program ini.</p>	

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATRİKULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRİKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
			Matrikulasi KPM Aliran Perakaunan Asasi Sains UM Asasi Kejuruteraan UiTM Asasi Sains UiTM ASASIpintar UKM Asasi UTM Asasi UIA Asasi Sosial Sains UM	<ul style="list-style-type: none"> Calon dikehendaki muat naik keputusan peperiksaan yang lengkap semasa Diploma (daripada semester pertama hingga semester akhir) dan salinan Diploma atau surat pengesahan tamat pengajian melalui sistem UPU online. Tahun kemasukan dan tempoh pengajian sebenar adalah tertakluk kepada pengecualian kredit yang diluluskan oleh UTM. 		
FAKULTI PENGURUSAN (FM) Sarjana Muda Pengurusan dengan Kepujian UT6345003 6 Semester Sarjana Muda Pengurusan (Pemasaran) dengan Kepujian UT6342001	Memenuhi Syarat Am Universiti Serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM Lulus STPM dengan mendapat sekurang-kurangnya Gred B (NGMP 3.00) dalam mata pelajaran berikut: <ul style="list-style-type: none"> Mathematics (M) atau Mathematics 	Memenuhi Syarat Am Universiti Serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM Mendapat sekurang-kurangnya Pangkat Jayyid Jiddan dalam Peperiksaan Sijil Tinggi Agama Malaysia (STAM) <p style="text-align: center;">dan</p>	Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM Mendapat sekurang-kurangnya Gred B (3.00) pada peringkat Matrikulasi/ Asasi dalam mata pelajaran berikut: <ul style="list-style-type: none"> Mathematics/ Physics/ Biology/ 	Memenuhi Syarat Am Universiti Serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM Memiliki Diploma atau kelulusan lain yang diiktiraf oleh Kerajaan Malaysia dan diperakukan oleh Senat UTM; <p style="text-align: center;">dan</p>	Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM Memiliki kelayakan GCE A Level dengan sekurang-kurangnya mendapat Gred C atau Memiliki kelayakan International Baccalaureate Diploma (IB) dengan mendapat Gred 4 mata pelajaran	TIDAK DITAWARKAN

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATRİKULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRİKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
8 Semester	<p>(T)/ Ekonomi/ Perakaunan/ Pengajian Perniagaan/ Physics/ Biology/ Information and Communications Technology (ICT)/ Sejarah/ Seni Visual/</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>mana-mana SATU (1) mata pelajaran lain kecuali Pengajian Am</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang- kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang- kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut</p>	<p>Mendapat sekurang- kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mana-mana DUA (2) mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik • Tambahan • Ekonomi/ Ekonomi Asas • Prinsip Perakaunan • Perdagangan/ Perniagaan • Fizik • Information & Communication Technology/ Programming & Development Tools <p style="text-align: center;">dan</p> <p>mana-mana SATU (1) mata pelajaran lain.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang- kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p>	<p>Computer Science/ Computing/ Programming/ Ekonomi/ Prinsip Ekonomi/ Pengurusan Perniagaan/ Accounting</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>mana-mana SATU (1) mata pelajaran lain.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang- kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang- kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p>	<p>Mendapat sekurang- kurangnya PNGK 2.70 atau mempunyai sekurang-kurangnya dua (2) tahun pengalaman bekerja dalam bidang berkaitan bagi calon yang mendapat PNGK kurang dari 2.70;</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang- kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik <p style="text-align: center;">atau</p> <p>Mendapat sekurang- kurangnya Gred C pada peringkat Diploma dalam salah satu mata pelajaran Mathematics.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang- kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga</p>	<p>peringkat HL atau Memiliki Australian Matriculation Program (AUSMAT) dengan mendapat Gred C / 60% ATAR Rank dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mathematics/ Physics/ Biology/ Computing/ Accounting/ Economics/ Business Management <p style="text-align: center;">dan</p> <p>mana-mana SATU (1) mata pelajaran lain.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang- kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang- kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang</p>	

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATRİKULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRİKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
	tempoh sah laku pada tarikh permohonan.	University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.	<p>Catatan:</p> <p>Program ini terbuka kepada calon Aliran Sains dan Sastera</p> <p>Terbuka kepada calon Lepas Matrikulasi/ Asasi berikut:</p> <p>Matrikulasi KPM Aliran Sains Matrikulasi KPM Aliran Kejuruteraan Matrikulasi KPM Aliran Perakaunan Asasi Sains UM Asasi Kejuruteraan UiTM Asasi Sains UiTM ASASlpintar UKM Asasi UTM</p>	<p>tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p>Catatan:</p> <ul style="list-style-type: none"> Calon dikehendaki muat naik keputusan peperiksaan yang lengkap semasa Diploma (daripada semester pertama hingga semester akhir) dan salinan Diploma atau surat pengesahan tamat pengajian melalui sistem UPU online. Tahun kemasukan dan tempoh pengajian sebenar adalah tertakluk kepada pengecualian kredit yang diluluskan oleh UTM. 	bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan/ Band 5.5 dalam ujian IELTS (Academic) score 500 dalam ujian TOEFL PBT/ score 46 dalam ujian TOEFL IBT	
Sarjana Muda Perakaunan dengan Kepujian UT6344001 8 Semester	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti Serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.80 pada peringkat STPM;</p>	TIDAK DITAWARKAN	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Mendapat PNGK 2.80 pada peringkat Matrikulasi/ Asasi;</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti Serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Memiliki Diploma atau kelulusan lain yang diiktiraf oleh Kerajaan Malaysia dan</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Memiliki kelayakan GCE A Level dengan sekurang-kurangnya mendapat Gred C atau</p>	TIDAK DITAWARKAN

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATRUKULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
	<p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred B (NGMP 3.00) dalam SATU (1) mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mathematics (M) atau Mathematics (T)/ Ekonomi/ Perakaunan/ Pengajian Perniagaan • Mana-mana SATU (1) mata pelajaran lain kecuali Pengajian Am <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik • Bahasa Inggeris <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk</p>		<p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred B (3.00) pada peringkat Matrikulasi/ Asasi dalam mata pelajaran berikut:</p> <p>ALIRAN SAINS</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mathematics; • Mana-mana SATU (1) mata pelajaran lain. <p>atau</p> <p>ALIRAN SASTERA</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mathematics/ Ekonomi/ Pengurusan Perniagaan/ Accounting • Mana-mana SATU (1) mata pelajaran lain. <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p>	<p>diperakukan oleh Senat UTM;</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.70 atau mempunyai sekurang-kurangnya dua (2) tahun pengalaman bekerja dalam bidang berkaitan bagi calon yang mendapat PNGK kurang dari 2.70;</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik • Bahasa Inggeris <p>atau</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred C pada peringkat Diploma dalam salah satu mata pelajaran Mathematics dan Bahasa Inggeris.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian</p>	<p>Memiliki kelayakan International Baccalaureate Diploma (IB) dengan mendapat Gred 4 mata pelajaran peringkat HL atau Memiliki Australian Matriculation Program (AUSMAT) dengan mendapat Gred C / 60% ATAR Rank dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mathematics/ Economics/ Accounting/ Business Management • Mana-mana SATU (1) mata pelajaran lain. <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik • Bahasa Inggeris <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian</p>	

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATR KULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
	<p>peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p>		<ul style="list-style-type: none"> • Matematik • Bahasa Inggeris <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p>Catatan:</p> <p>Program ini terbuka kepada calon Aliran Sains dan Sastera</p> <p>Terbuka kepada calon Lepasan Matrikulasi/ Asasi berikut:</p> <p>Matrikulasi KPM Aliran Sains Matrikulasi KPM Aliran Kejuruteraan Matrikulasi KPM Aliran Perakaunan Asasi Sains UM</p>	<p>University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p>Catatan:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Calon dikehendaki muat naik keputusan peperiksaan yang lengkap semasa Diploma (daripada semester pertama hingga semester akhir) dan salinan Diploma atau surat pengesahan tamat pengajian melalui sistem UPU online. • Tahun kemasukan dan tempoh pengajian sebenar adalah tertakluk kepada pengecualian kredit yang diluluskan oleh UTM. 	<p>University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan/Band 5.5 dalam ujian IELTS (Academic)/ score 500 dalam ujian TOEFL PBT/ score 46 dalam ujian TOEFL IBT.</p>	

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATRİKULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRİKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
			Asasi Kejuruteraan UiTM Asasi Sains UiTM ASASlpintar UKM Asasi UTM			
SEKOLAH PEMBANGUNAN SUMBER MANUSIA DAN PSIKOLOGI Sarjana Muda Sains (Pembangunan Sumber Manusia) dengan Kepujian UT6345001 8 Semester	Memenuhi Syarat Am Universiti Serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM Lulus STPM dengan mendapat sekurang- kurangnya Gred B (NGMP 3.00) dalam mata pelajaran berikut: • Mathematics (M) atau Mathematics (T)/	Memenuhi Syarat Am Universiti Serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM Mendapat sekurang- kurangnya Pangkat Jayyid Jiddan dalam Peperiksaan Sijil Tinggi Agama Malaysia (STAM) dan	Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM Mendapat sekurang- kurangnya Gred B (3.00) pada peringkat Matrikulasi/ Asasi dalam mata pelajaran berikut: • Mathematics/	Memenuhi Syarat Am Universiti Serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM Memiliki Diploma atau kelulusan lain yang diiktiraf oleh Kerajaan Malaysia dan diperakukan oleh Senat UTM dan	Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM Memiliki kelayakan GCE A Level dengan sekurang-kurangnya mendapat Gred C atau memiliki kelayakan International Baccalaureate Diploma (IB) dengan mendapat	TIDAK DITAWARKAN

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATR KULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
Sarjana Muda Psikologi dengan Pembangunan Sumber Manusia dengan Kepujian UT6311001 8 Semester	<p>Ekonomi/ Perakaunan/ Pengajian Perniagaan/ Physics/ Biology/ Chemistry Information and Communications Technology/ Sejarah/ Seni Visual</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mana-mana SATU (1) mata pelajaran lain kecuali Pengajian Am</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang- kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang- kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p>	<p>Mendapat sekurang- kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik • Mana-mana DUA (2) mata pelajaran berikut: <ul style="list-style-type: none"> o Matematik o Tambahan o Ekonomi o Prinsip Perakaunan o Perdagangan/ Perniagaan o Physics o Information & Communications Technology/ Programming & Development Tools • Mana-mana SATU (1) mata pelajaran lain. <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang- kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p>	<p>Physics/ Biology/ Chemistry Computer Science/ Computing/ Programming/ Ekonomi/ Pengurusan Perniagaan/ Accounting</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mana-mana SATU (1) mata pelajaran lain.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang- kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang- kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p>	<p>Mendapat sekurang- kurangnya PNGK 2.70 atau mempunyai sekurang- kurangnya dua (2) tahun pengalaman bekerja dalam bidang berkaitan bagi calon yang mendapat PNGK kurang dari 2.70;</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang- kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik <p style="text-align: center;">atau</p> <p>Mendapat sekurang- kurangnya Gred C pada peringkat Diploma dalam salah satu mata pelajaran Mathematics.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang- kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk</p>	<p>Gred 4 mata pelajaran peringkat HL atau memiliki Australian Matriculation Program (AUSMAT) dengan mendapat Gred C / 60% ATAR Rank dalam mata pelajaran berikut;</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mathematics/ Physics/ Biology/ Chemistry Computing/ Accounting/ Economics/ Business Management <p style="text-align: center;">dan</p> <p>mana- mana SATU (1) mata pelajaran lain.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang- kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang- kurangnya Band 2.0</p>	

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATRİKULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRİKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
			<p>Catatan:</p> <p>Program ini terbuka kepada calon Aliran Sains dan Sastera</p> <p>Terbuka kepada calon Lepasan Matrikulasi/ Asasi berikut:</p> <p>Matrikulasi KPM Aliran Sains Matrikulasi KPM Aliran Kejuruteraan Matrikulasi KPM Aliran Perakaunan Asasi Sains UM Asasi Kejuruteraan UiTM Asasi Sains UiTM ASASlpintar UKM Asasi UTM</p>	<p>peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p>Catatan:</p> <ul style="list-style-type: none"> Calon dikehendaki muat naik keputusan peperiksaan yang lengkap semasa Diploma (daripada semester pertama hingga semester akhir) dan salinan Diploma atau surat pengesahan tamat pengajian melalui sistem UPU online. Tahun kemasukan dan tempoh pengajian sebenar adalah tertakluk kepada pengecualian kredit yang diluluskan oleh UTM. 	<p>dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan/Band 5.5 dalam ujian IELTS (Academic) score 500 dalam ujian TOEFL PBT/ score 46 dalam ujian TOEFL IBT.</p>	
<p>SEKOLAH PENDIDIKAN</p> <p>Sarjana Muda Teknologi dengan Pendidikan</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p>	<p>TIDAK DITAWARKAN</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p>

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATRUKULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
<p>(Kejuruteraan Mekanikal) dengan Kejujian # UT6146001 8 Semester</p> <p>Sarjana Muda Teknologi dengan Pendidikan (Kejuruteraan Awam) dengan Kejujian # UT6146005 8 Semester</p> <p>Sarjana Muda Teknologi dengan Pendidikan (Kejuruteraan Elektrik dan Elektronik) dengan Kejujian # UT6146004 8 Semester</p> <p>(Program pengajian bertemuduga)</p> <p>Catatan:</p> <p>Terbuka kepada calon Lepasan</p>	<p>Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.50 pada peringkat STPM;</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Lulus sekurang-kurangnya Gred C (NGMP 2.00) dalam mana-mana dua (2) mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mathematics (T) • Physics • Chemistry <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kejujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut</p>		<p>Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.50 pada peringkat Matrikulasi/ Asasi;</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred C (2.00) pada peringkat Matrikulasi/ Asasi dalam mana-mana DUA (2) mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mathematics • Physics • Chemistry • Basic Engineering/ Civil Engineering/ Mech anical Engineering/ Electrical & Electronics Engineering <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kejujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik <p style="text-align: center;">dan</p>	<p>Memiliki Diploma kejuruteraan dari UTM atau dari mana-mana institusi yang diiktiraf dan berkaitan dengan kursus yang dipohon serta lulus dengan mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.50;</p> <p style="text-align: center;">atau</p> <p>Kelulusan lain yang diiktiraf setaraf oleh Kerajaan Malaysia dan berkaitan dengan kursus yang dipohon serta diperakukan oleh Senat UTM dengan mendapat PNGK sekurang-kurangnya 2.50;</p> <p style="text-align: center;">atau</p> <p>Bagi calon-calon yang mendapat PNGK kurang dari 2.50 tetapi mempunyai sekurang-kurangnya dua (2) tahun pengalaman bekerja dalam bidang berkaitan layak memohon.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kejujian (Gred C) pada peringkat</p>	<p>Memiliki kelayakan GCE A Level dengan sekurang-kurangnya mendapat Gred C atau Memiliki kelayakan International Baccalaureate Diploma (IB) dengan mendapat Gred 4 mata pelajaran peringkat HL/SL atau Memiliki Australian Matriculation Program (AUSMAT) dengan mendapat Gred C / 60% ATAR Rank dalam mana mana dua (2) mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mathematics • Physics • Chemistry <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kejujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk</p>	<p>Memiliki Diploma Vokasional Malaysia (DVM) dalam bidang yang berkaitan dengan mendapat Purata Nilai Gred Keseluruhan sekurang-kurangnya 3.50;</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Memiliki Sijil Vokasional Malaysia (SVM) yang disetarakan dengan 3 kredit SPM seperti berikut:</p> <p>a) PNGK akademik sama atau lebih 3.50</p> <p>b) PNGK Vokasional sama atau lebih 3.67 dan kompeten semua modul vokasional</p> <p>c) Kejujian dalam BM SVM kod 1104; dan</p> <p>d) Mendapat sekurang-kurangnya Gred B dalam semua mata pelajaran Mathematics peringkat Sijil Vokasional Malaysia</p> <p style="text-align: center;">dan</p>

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATR KULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
<p>Matrikulasi/ Asasi berikut:</p> <p>Matrikulasi KPM Aliran Sains Matrikulasi KPM Aliran Kejuruteraan Asasi Sains UM Asasi Kejuruteraan UiTM Asasi Sains UiTM ASASIpintar UKM Asasi UTM</p>	<p>tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Calon tidak mempunyai Ketidakupayaan Fizikal yang menyukarkan kerja amali</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Lulus ujian Malaysian Educators Selection Inventory (MEdSI) dan temu duga yang ditetapkan.</p> <p>Catatan:</p> <p>Keutamaan akan diberikan kepada calon yang mendapat kepujian dalam mata pelajaran Pengajian Kejuruteraan Awam/ Pengajian Kejuruteraan Elektrik & Elektronik/ Pengajian Kejuruteraan Mekanikal di peringkat SPM/Setaraf.</p> <p>Calon yang berjaya untuk mengikuti program Sarjana Muda Teknologi dengan Pendidikan (Kejuruteraan Mekanikal)</p>		<p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Calon tidak mempunyai Ketidakupayaan Fizikal yang menyukarkan kerja amali</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Lulus ujian Malaysian Educators Selection Inventory (MEdSI) dan temu duga yang ditetapkan.</p> <p>Catatan:</p> <p>Keutamaan akan diberikan kepada calon yang mendapat kepujian pada peringkat SPM/Setaraf dalam mata pelajaran Pengajian Kejuruteraan Awam/ Pengajian Kejuruteraan</p>	<p>SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik <p>atau</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred C pada peringkat Diploma dalam salah satu mata pelajaran Mathematics.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Calon tidak mempunyai Ketidakupayaan Fizikal yang menyukarkan kerja amali</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Lulus ujian Malaysian Educators Selection</p>	<p>peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan/ Band 5.5 dalam ujian IELTS (Academic)/ score 500 dalam ujian TOEFL PBT/ score 46 dalam ujian TOEFL IBT.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Calon tidak mempunyai Ketidakupayaan Fizikal yang menyukarkan kerja amali</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Lulus ujian Malaysian Educators Selection Inventory (MEdSI) dan temu duga yang ditetapkan.</p> <p>SYARAT TAMBAHAN BAGI PERMOHONAN PROGRAM PENDIDIKAN UNTUK PERKHIDMATAN DENGAN KEMENTERIAN PENDIDIKAN MALAYSIA (KPM)</p>	<p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Calon tidak mempunyai Ketidakupayaan Fizikal yang menyukarkan kerja amali</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Lulus ujian Malaysian Educators Selection Inventory (MEdSI) dan temu duga yang ditetapkan.</p> <p>SYARAT TAMBAHAN BAGI PERMOHONAN PROGRAM PENDIDIKAN UNTUK PERKHIDMATAN DENGAN KEMENTERIAN PENDIDIKAN MALAYSIA (KPM)</p>

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATR KULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
	<p>(UT6146001) dengan Kepujian akan mengikuti SALAH SATU minor yang akan ditetapkan oleh universiti seperti berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Amalan Bengkel Mesin / Pemesinan Industri ● Kimpalan ● Automotif ● Penyejukan dan Penyaman Udara <p>Program ini merupakan program Ijazah Sarjana Muda Pendidikan yang tiada jaminan untuk lantikan sebagai Pegawai Perkhidmatan Pendidikan (Guru) di bawah Kementerian Pendidikan Malaysia (KPM) selepas tamat pengajian kelak.</p>		<p>Elektrik & Elektronik/ Pengajian Kejuruteraan Mekanikal.</p> <p>Calon yang berjaya untuk mengikuti program Sarjana Muda Teknologi dengan Pendidikan (Kejuruteraan Mekanikal) dengan kepujian (UT6146001) akan mengikuti SALAH SATU minor yang akan ditetapkan oleh universiti seperti berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Amalan Bengkel Mesin/ Pemesinan Industri ● Kimpalan ● Automotif ● Penyejukan dan Penyaman Udara <p>Program ini merupakan program Ijazah Sarjana Muda Pendidikan yang tiada jaminan untuk lantikan sebagai Pegawai Perkhidmatan Pendidikan (Guru) di bawah Kementerian Pendidikan Malaysia (KPM) selepas tamat pengajian kelak.</p>	<p><i>Inventory (MEdSI)</i> dan temu duga yang ditetapkan.</p> <p>SYARAT TAMBAHAN BAGI PERMOHONAN PROGRAM PENDIDIKAN UNTUK PERKHIDMATAN DENGAN KEMENTERIAN PENDIDIKAN MALAYSIA (KPM)</p> <p>i. Terbuka kepada warganegara sahaja.</p> <p>ii. Calon yang memohon hendaklah sihat tubuh badan, tidak mengidap apa-apa penyakit mental atau fizikal, dan berupaya mengikuti program-program yang dirangka untuk kursus ini.</p> <p>Catatan: Calon dikehendaki muat naik keputusan peperiksaan yang lengkap semasa Diploma (daripada semester pertama hingga semester akhir) dan salinan Diploma atau</p>	<p>i. Terbuka kepada warganegara sahaja.</p> <p>ii. Calon yang memohon hendaklah sihat tubuh badan, tidak mengidap apa-apa penyakit mental atau fizikal, dan berupaya mengikuti program-program yang dirangka untuk kursus ini.</p> <p>Catatan: Keutamaan akan diberikan kepada calon yang mendapat kepujian pada peringkat SPM dalam mata pelajaran Pengajian Kejuruteraan Awam/ Pengajian Kejuruteraan Elektrik & Elektronik/ Pengajian Kejuruteraan Mekanikal.</p> <p>Calon yang berjaya untuk mengikuti program Sarjana Muda Teknologi dengan Pendidikan (Kejuruteraan Mekanikal) dengan Kejujian (UT6146001) akan mengikuti SALAH SATU minor yang akan ditetapkan oleh universiti seperti berikut:</p>	<p>i. Terbuka kepada warganegara sahaja.</p> <p>ii. Calon yang memohon hendaklah sihat tubuh badan, tidak mengidap apa-apa penyakit mental atau fizikal, dan berupaya mengikuti program-program yang dirangka untuk kursus ini.</p> <p>Catatan: Calon yang berjaya untuk mengikuti program Sarjana Muda Teknologi dengan Pendidikan (Kejuruteraan Mekanikal) dengan Kejujian (UT6146001) akan mengikuti SALAH SATU minor yang akan ditetapkan oleh universiti seperti berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Amalan Bengkel Mesin / Pemesinan Industri ● Kimpalan ● Automotif ● Penyejukan dan Penyaman Udara <p>Program ini merupakan program Ijazah Sarjana Muda Pendidikan yang tiada jaminan untuk lantikan sebagai</p>

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATRKULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
				<p>surat pengesahan tamat pengajian melalui sistem UPU online.</p> <p>Tahun kemasukan dan tempoh pengajian sebenar adalah tertakluk kepada pengecualian kredit yang diluluskan oleh UTM.</p> <p>Calon yang berjaya untuk mengikuti program Sarjana Muda Teknologi dengan Pendidikan (Kejuruteraan Mekanikal) dengan Kepujian (UT6146001) akan mengikuti SALAH SATU minor yang akan ditetapkan oleh universiti seperti berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Amalan Bengkel Mesin/ Pemesinan Industri ● Kimpalan ● Automotif ● Penyejukan dan Penyaman Udara <p>Program ini merupakan program Ijazah Sarjana Muda Pendidikan yang tiada jaminan untuk lantikan sebagai</p>	<ul style="list-style-type: none"> ● Amalan Bengkel Mesin/ Pemesinan Industri ● Kimpalan ● Automotif ● Penyejukan dan Penyaman Udara <p>Program ini merupakan program Ijazah Sarjana Muda Pendidikan yang tiada jaminan untuk lantikan sebagai Pegawai Perkhidmatan Pendidikan (Guru) di bawah Kementerian Pendidikan Malaysia (KPM) selepas tamat pengajian kelak.</p>	<p>Pegawai Perkhidmatan Pendidikan (Guru) di bawah Kementerian Pendidikan Malaysia (KPM) selepas tamat pengajian kelak.</p>

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATRUKULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
				Pegawai Perkhidmatan Pendidikan (Guru) di bawah Kementerian Pendidikan Malaysia (KPM) selepas tamat pengajian kelak.		
<p>Sarjana Muda Teknologi dengan Pendidikan (Reka Bentuk dan Teknologi) dengan Keujian # UT6146006 8 Semester</p> <p>(Program pengajian bertemuduga)</p> <p>Catatan:</p> <p>Terbuka kepada calon Lepasan Matrikulasi/ Asasi berikut:</p> <p>Matrikulasi KPM Aliran Sains Matrikulasi KPM Aliran Kejuruteraan</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.50 pada peringkat STPM;</p> <p>dan</p> <p>Lulus sekurang-kurangnya Gred C (NGMP 2.00) dalam DUA (2) mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Bahasa Melayu • Mathematics (M) • Mathematics (T) • Physics • Chemistry • Biology • Geography 	<p>TIDAK DITAWARKAN</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.50 pada peringkat Matrikulasi/ Asasi;</p> <p>dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred C (2.00) pada peringkat Matrikulasi/ Asasi dalam mana-mana DUA (2) mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mathematics • Physics • Chemistry • Basic Engineering <p>dan</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Memiliki Diploma atau kelulusan lain yang diiktiraf oleh Kerajaan Malaysia dan diperakukan oleh Senat UTM;</p> <p>dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.70 atau mempunyai sekurang-kurangnya dua (2) tahun pengalaman bekerja dalam bidang berkaitan bagi calon yang</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Memiliki kelayakan GCE A Level dengan sekurang-kurangnya mendapat Gred C atau memiliki kelayakan International Baccalaureate Diploma (IB) dengan mendapat Gred 4 mata pelajaran peringkat HL/SL atau memiliki Australian Matriculation Program (AUSMAT) dengan mendapat Gred C / 60% ATAR Rank dalam mana mana DUA (2) mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mathematics • Physics • Chemistry 	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Memiliki Diploma Vokasional Malaysia (DVM) dalam bidang yang berkaitan dengan mendapat Purata Nilai Gred Keseluruhan sekurang-kurangnya 3.50;</p> <p>dan</p> <p>Memiliki Sijil Vokasional Malaysia (SVM) yang disetarakan dengan 3 kredit SPM seperti berikut:</p> <p>e) PNGK akademik sama atau lebih 3.50</p> <p>f) PNGK Vokasional sama atau lebih 3.67</p>

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATR KULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
<p>Asasi Sains UM Asasi Kejuruteraan UiTM</p> <p>Asasi Sains UiTM ASASIpintar UKM Asasi UTM</p>	<ul style="list-style-type: none"> • Economy • Accounting • Business Studies • Information and Communications Technology (ICT) <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Calon tidak mempunyai Ketidakupayaan Fizikal</p>		<p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Calon tidak mempunyai Ketidakupayaan Fizikal yang menyukarkan kerja amali</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Lulus ujian Malaysian Educators Selection Inventory (MEdSI) dan temu duga yang ditetapkan.</p> <p>Catatan :</p>	<p>mendapat PNGK kurang dari 2.70;</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik <p style="text-align: center;">atau</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred C pada peringkat Diploma dalam salah satu mata pelajaran Mathematics.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan/ Band 5.5 dalam ujian IELTS (Academic)/ score 500 dalam ujian TOEFL PBT/ score 46 dalam ujian TOEFL IBT.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p style="text-align: center;">dan</p>	<ul style="list-style-type: none"> • Biology • Computing • Economy • Accounting <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan/ Band 5.5 dalam ujian IELTS (Academic)/ score 500 dalam ujian TOEFL PBT/ score 46 dalam ujian TOEFL IBT.</p> <p style="text-align: center;">dan</p>	<p>dan kompeten semua modul vokasional</p> <p>g) Kepujian dalam BM SVM kod 1104; dan</p> <p>h) Mendapat sekurang-kurangnya Gred B dalam semua mata pelajaran Mathematics peringkat Sijil Vokasional Malaysia</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Lulus ujian Malaysian Educators Selection Inventory (MEdSI) dan temu duga yang ditetapkan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p>

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATR KULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
	<p>yang menyukarkan kerja amali</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Lulus ujian Malaysian Educators Selection Inventory (MEdSI) dan temu duga yang ditetapkan.</p> <p>Catatan :</p> <p>Program ini merupakan program Ijazah Sarjana Muda Pendidikan yang tiada jaminan untuk lantikan sebagai Pegawai Perkhidmatan Pendidikan (Guru) di bawah Kementerian Pendidikan Malaysia (KPM) selepas tamat pengajian kelak.</p>		<p>Program ini merupakan program Ijazah Sarjana Muda Pendidikan yang tiada jaminan untuk lantikan sebagai Pegawai Perkhidmatan Pendidikan (Guru) di bawah Kementerian Pendidikan Malaysia (KPM) selepas tamat pengajian kelak.</p>	<p>Calon tidak mempunyai Ketidakupayaan Fizikal yang menyukarkan kerja amali</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Lulus ujian Malaysian Educators Selection Inventory (MEdSI) dan temu duga yang ditetapkan.</p> <p>SYARAT TAMBAHAN BAGI PERMOHONAN PROGRAM PENDIDIKAN UNTUK PERKHIDMATAN DENGAN KEMENTERIAN PENDIDIKAN MALAYSIA (KPM)</p> <p>i. Terbuka kepada warganegara sahaja.</p> <p>ii. Calon yang memohon hendaklah sihat tubuh badan, tidak mengidap apa-apa penyakit mental atau fizikal, dan berupaya mengikuti program-program yang dirangka untuk kursus ini.</p>	<p>Lulus ujian Malaysian Educators Selection Inventory (MEdSI) dan temu duga yang ditetapkan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Calon tidak mempunyai Ketidakupayaan Fizikal yang menyukarkan kerja amali</p> <p>SYARAT TAMBAHAN BAGI PERMOHONAN PROGRAM PENDIDIKAN UNTUK PERKHIDMATAN DENGAN KEMENTERIAN PENDIDIKAN MALAYSIA (KPM)</p> <p>i. Terbuka kepada warganegara sahaja.</p> <p>ii. Calon yang memohon hendaklah sihat tubuh badan, tidak mengidap apa-apa penyakit mental atau fizikal, dan berupaya mengikuti program-program yang dirangka untuk kursus ini.</p> <p>Catatan:</p>	<p>Calon tidak mempunyai Ketidakupayaan Fizikal yang menyukarkan kerja amali</p> <p>SYARAT TAMBAHAN BAGI PERMOHONAN PROGRAM PENDIDIKAN UNTUK PERKHIDMATAN DENGAN KEMENTERIAN PENDIDIKAN MALAYSIA (KPM)</p> <p>i. Terbuka kepada warganegara sahaja.</p> <p>ii. Calon yang memohon hendaklah sihat tubuh badan, tidak mengidap apa-apa penyakit mental atau fizikal, dan berupaya mengikuti program-program yang dirangka untuk kursus ini.</p> <p>Catatan:</p> <p>Calon dikehendaki muat naik keputusan peperiksaan yang lengkap semasa Diploma (daripada semester pertama hingga semester akhir) dan salinan Diploma atau surat pengesahan tamat</p>

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATRİKULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
				<p>Catatan:</p> <p>Calon dikehendaki muat naik keputusan peperiksaan yang lengkap semasa Diploma (daripada semester pertama hingga semester akhir) dan salinan Diploma atau surat pengesahan tamat pengajian melalui sistem UPU online.</p> <p>Tahun kemasukan dan tempoh pengajian sebenar adalah tertakluk kepada pengecualian kredit yang diluluskan oleh UTM.</p> <p>Program ini merupakan program Ijazah Sarjana Muda Pendidikan yang tiada jaminan untuk lantikan sebagai Pegawai Perkhidmatan Pendidikan (Guru) di bawah Kementerian Pendidikan Malaysia (KPM) selepas tamat pengajian kelak.</p>	<p>Program ini merupakan program Ijazah Sarjana Muda Pendidikan yang tiada jaminan untuk lantikan sebagai Pegawai Perkhidmatan Pendidikan (Guru) di bawah Kementerian Pendidikan Malaysia (KPM) selepas tamat pengajian kelak.</p>	<p>pengajian melalui sistem UPU online.</p> <p>Tahun kemasukan dan tempoh pengajian sebenar adalah tertakluk kepada pengecualian kredit yang diluluskan oleh UTM.</p> <p>Program ini merupakan program Ijazah Sarjana Muda Pendidikan yang tiada jaminan untuk lantikan sebagai Pegawai Perkhidmatan Pendidikan (Guru) di bawah Kementerian Pendidikan Malaysia (KPM) selepas tamat pengajian kelak.</p>
Sarjana Muda Sains dengan Pendidikan	Memenuhi Syarat Am Universiti	TIDAK DITAWARKAN	Memenuhi Syarat Am Universiti	Memenuhi Syarat Am Universiti	Memenuhi Syarat Am Universiti	TIDAK DITAWARKAN

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATRUKULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
<p>(Sains Sukan) dengan Kepujian # UT6145001 8 Semester</p> <p>(Program pengajian bertemu duga)</p> <p>Catatan:</p> <p>Terbuka kepada calon Lepasan Matrikulasi/ Asasi berikut:</p> <p>Matrikulasi KPM Aliran Sains Matrikulasi KPM Aliran Kejuruteraan Matrikulasi KPM Aliran Perakaunan Asasi Sains UM Asasi Kejuruteraan UiTM Asasi Sains UiTM ASASIpintar UKM Asasi UTM</p>	<p style="text-align: center;">Serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.50 pada peringkat STPM;</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred C (NGMP 2.00) dalam mana-mana DUA (2) mata pelajaran lain.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya lulus (Gred E) pada peringkat SPM dalam salah SATU (1) mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Sains/ Sains Tambahan/ Sains Sukan/ Fizik/ Kimia/ Biologi 		<p style="text-align: center;">Serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.50 pada peringkat Matrikulasi/ Asasi/ Pra Universiti;</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred C (2.00) pada peringkat Matrikulasi/ Asasi dalam mana-mana DUA (2) mata pelajaran lain.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya lulus (Gred E) pada peringkat SPM dalam salah satu mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Sains/ Sains Tambahan/ Sains 	<p style="text-align: center;">Serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.50 pada peringkat Diploma/ setaraf yang diperakukan oleh Senat UTM;</p> <p style="text-align: center;">atau</p> <p>Bagi calon-calon yang mendapat PNGK kurang dari 2.50 mesti mempunyai sekurang-kurangnya dua (2) tahun pengalaman bekerja dalam bidang berkaitan</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya lulus (Gred E) pada peringkat SPM dalam salah satu mata pelajaran berikut:</p>	<p style="text-align: center;">Serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Memiliki kelayakan GCE A Level dengan sekurang-kurangnya mendapat Gred C atau Memiliki kelayakan International Baccalaureate Diploma (IB) dengan mendapat Gred 4 mata pelajaran peringkat HL/SL atau Memiliki Australian Matriculation Program (AUSMAT) dengan mendapat Gred C / 60% ATAR Rank dalam mana-mana DUA (2) mata pelajaran.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya lulus (Gred E) pada peringkat SPM dalam salah satu mata pelajaran berikut:</p>	

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATRİKULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRİKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
	<p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Lulus ujian Malaysian Educators Selection Inventory (MEdSI), temu duga dan ujian kecergasan fizikal yang dikendalikan oleh UTM.</p> <p>Catatan: Program ini merupakan program Ijazah Sarjana Muda Pendidikan yang tiada jaminan untuk lantikan sebagai Pegawai Perkhidmatan Pendidikan (Guru) di bawah Kementerian Pendidikan Malaysia (KPM) selepas tamat pengajian kelak.</p>		<p>Sukan/ Fizik/ Kimia/ Biologi</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Lulus ujian Malaysian Educators Selection Inventory (MEdSI), temu duga dan ujian kecergasan fizikal yang dikendalikan oleh UTM</p> <p>Catatan: Program ini merupakan program Ijazah Sarjana Muda Pendidikan yang tiada jaminan untuk lantikan sebagai Pegawai Perkhidmatan Pendidikan (Guru) di bawah Kementerian Pendidikan Malaysia (KPM) selepas tamat</p>	<ul style="list-style-type: none"> • Sains/ Sains Tambahan/ Sains Sukan/ Fizik/ Kimia/ Biologi <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Lulus ujian Malaysian Educators Selection Inventory (MEdSI), temu duga dan ujian kecergasan fizikal yang</p> <p>SYARAT TAMBAHAN BAGI PERMOHONAN PROGRAM PENDIDIKAN UNTUK PERKHIDMATAN DENGAN KEMENTERIAN PENDIDIKAN MALAYSIA (KPM)</p>	<ul style="list-style-type: none"> • Sains/ Sains Tambahan/ Sains Sukan/ Fizik/ Kimia/ Biologi <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan/ Band 5.5 dalam ujian IELTS (Academic)/ score 500 dalam ujian TOEFL PBT/ score 46 dalam ujian TOEFL IBT</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Lulus ujian Malaysian Educators Selection Inventory (MEdSI), temu duga dan ujian kecergasan fizikal yang</p> <p>SYARAT TAMBAHAN BAGI PERMOHONAN PROGRAM PENDIDIKAN UNTUK</p>	

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATRULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
			<p>pengajian kelak</p>	<p>i. Terbuka kepada warganegara sahaja.</p> <p>ii. Calon yang memohon hendaklah sihat tubuh badan, tidak mengidap apa-apa penyakit mental atau fizikal, dan berusaha mengikuti program-program yang dirangka untuk kursus ini.</p> <p>Catatan: Calon dikehendaki muat naik keputusan peperiksaan yang lengkap semasa Diploma (daripada semester pertama hingga semester akhir) dan salinan Diploma atau surat pengesahan tamat pengajian melalui sistem UPU online.</p> <p>Tahun kemasukan dan tempoh pengajian sebenar adalah tertakluk kepada pengecualian kredit yang diluluskan oleh UTM.</p> <p>Program ini merupakan program Ijazah Sarjana Muda Pendidikan yang tiada jaminan untuk lantikan sebagai</p>	<p>PERKHIDMATAN DENGAN KEMENTERIAN PENDIDIKAN MALAYSIA (KPM)</p> <p>i. Terbuka kepada warganegara sahaja.</p> <p>ii. Calon yang memohon hendaklah sihat tubuh badan, tidak mengidap apa-apa penyakit mental atau fizikal, dan berusaha mengikuti program-program yang dirangka untuk kursus ini.</p> <p>Catatan: Program ini merupakan program Ijazah Sarjana Muda Pendidikan yang tiada jaminan untuk lantikan sebagai Pegawai Perkhidmatan Pendidikan (Guru) di bawah Kementerian Pendidikan Malaysia (KPM) selepas tamat pengajian kelak.</p>	

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATR KULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
				Pegawai Perkhidmatan Pendidikan (Guru) di bawah Kementerian Pendidikan Malaysia (KPM) selepas tamat pengajian kelak.		
<p>Sarjana Muda Pendidikan (Pengajaran Bahasa Inggeris sebagai Bahasa Kedua) dengan Kejujian # UT6145002 8 Semester</p> <p>(Program pengajian bertemu duga)</p> <p>Catatan:</p> <p>Terbuka kepada calon Lepasan Matrikulasi/ Asasi berikut:</p> <p>Matrikulasi KPM Aliran Sains Matrikulasi KPM Aliran Kejuruteraan Matrikulasi KPM Aliran Perakaunan Asasi Sains UM</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.50 pada peringkat STPM;</p> <p>dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred C (NGMP 2.00) pada peringkat STPM dalam mana-mana DUA (2) mata pelajaran;</p> <p>dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik <p>dan</p>	<p>TIDAK DITAWARKAN</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.50 pada peringkat Matrikulasi/ Asasi;</p> <p>dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred C (2.00) pada peringkat Matrikulasi/ Asasi dalam mana-mana DUA (2) mata pelajaran;</p> <p>dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik 	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti Serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Memiliki Diploma TESL/setaraf dari mana-mana institusi yang diiktiraf dan lulus dengan mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.50;</p> <p>atau</p> <p>Kelulusan lain yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan Malaysia dan berkaitan dengan kursus yang dipohon serta diperakukan oleh Senat UTM dengan mendapat PNGK sekurang-kurangnya 2.50;</p> <p>atau</p> <p>Bagi calon-calon yang mendapat PNGK kurang</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Memiliki kelayakan GCE A Level dengan sekurang-kurangnya mendapat Gred C atau Memiliki kelayakan International Baccalaureate Diploma (IB) dengan mendapat Gred 4 mata pelajaran peringkat HL/SL atau Memiliki Australian Matriculation Program (AUSMAT) dengan mendapat Gred C/ 60% ATAR Rank dalam mana-mana DUA (2) mata pelajaran;</p> <p>dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat</p>	<p>TIDAK DITAWARKAN</p>

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATRUKULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
<p>Asasi Kejuruteraan UiTM Asasi Sains UiTM ASASIpintar UKM Asasi UTM</p> <p>Asasi UiTM (TESL)</p>	<p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred A pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> Bahasa Inggeris <p>dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 4.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 4 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p>dan</p> <p>Lulus ujian Malaysian Educators Selection Inventory (MEdSI) dan temu duga yang ditetapkan.</p> <p>Catatan: Program ini merupakan program Ijazah Sarjana Muda Pendidikan yang tiada jaminan untuk lantikan sebagai Pegawai Perkhidmatan Pendidikan (Guru) di</p>		<p>dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred A pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> Bahasa Inggeris <p>dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 4.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 4 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p>dan</p> <p>Lulus ujian Malaysian Educators Selection Inventory (MEdSI) dan temu duga yang ditetapkan.</p> <p>Catatan: Program ini merupakan program Ijazah Sarjana Muda Pendidikan yang</p>	<p>dari 2.50 tetapi mempunyai sekurang-kurangnya dua (2) tahun pengalaman bekerja dalam bidang berkaitan layak memohon.</p> <p>dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> Matematik <p>atau</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred C pada peringkat Diploma dalam salah satu mata pelajaran Mathematics.</p> <p>dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred A pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> Bahasa Inggeris <p>dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 4.0 dalam Malaysian</p>	<p>SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> Matematik <p>dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred A pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> Bahasa Inggeris <p>dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 4.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 4 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan/Band 7.0 dalam ujian IELTS (Academic)/ score 600 dalam ujian TOEFL PBT/ score 100 dalam ujian TOEFL IBT.</p> <p>dan</p> <p>Lulus ujian Malaysian Educators Selection Inventory (MEdSI) dan</p>	

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATRİKULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRİKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
	<p>bawah Kementerian Pendidikan Malaysia (KPM) selepas tamat pengajian kelak.</p>		<p>tiada jaminan untuk lantikan sebagai Pegawai Perkhidmatan Pendidikan (Guru) di bawah Kementerian Pendidikan Malaysia (KPM) selepas tamat pengajian kelak.</p>	<p>University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 4 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Lulus ujian Malaysian Educators Selection Inventory (MEdSI) dan temu duga yang ditetapkan.</p> <p>SYARAT TAMBAHAN BAGI PERMOHONAN PROGRAM PENDIDIKAN UNTUK PERKHIDMATAN DENGAN KEMENTERIAN PENDIDIKAN MALAYSIA (KPM)</p> <ol style="list-style-type: none"> i. Terbuka kepada warganegara sahaja. ii. Pemohon mestilah berumur tidak melebihi 30 tahun semasa mengemukakan permohonan. iii. Calon yang memohon hendaklah 	<p>temu duga yang ditetapkan.</p> <p>SYARAT TAMBAHAN BAGI PERMOHONAN PROGRAM PENDIDIKAN UNTUK PERKHIDMATAN DENGAN KEMENTERIAN PENDIDIKAN MALAYSIA (KPM)</p> <ol style="list-style-type: none"> i. Terbuka kepada warganegara sahaja. iii. Calon yang memohon hendaklah sihat tubuh badan, tidak mengidap apa-apa penyakit mental atau fizikal, dan berupaya mengikuti program-program yang dirangka untuk kursus ini. <p>Catatan: Program ini merupakan program Ijazah Sarjana Muda Pendidikan yang tiada jaminan untuk lantikan sebagai Pegawai Perkhidmatan Pendidikan (Guru) di bawah Kementerian Pendidikan Malaysia (KPM) selepas tamat pengajian kelak</p>	

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATRKULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
				<p>sihat tubuh badan, tidak mengidap apa-apa penyakit mental atau fizikal, dan berupaya mengikuti program-program yang dirangka untuk kursus ini.</p> <p>Catatan: Calon dikehendaki muat naik keputusan peperiksaan yang lengkap semasa Diploma (daripada semester pertama hingga semester akhir) dan salinan Diploma atau surat pengesahan tamat pengajian melalui sistem UPU online.</p> <p>Tahun kemasukan dan tempoh pengajian sebenar adalah tertakluk kepada pengecualian kredit yang diluluskan oleh UTM.</p> <p>Program ini merupakan program Ijazah Sarjana Muda Pendidikan yang tiada jaminan untuk lantikan sebagai Pegawai Perkhidmatan Pendidikan (Guru) di bawah Kementerian Pendidikan Malaysia</p>		

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATR KULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
				(KPM) selepas tamat pengajian kelak		
<p>Sarjana Muda Sains dengan Pendidikan (Fizik) dengan Kepujian # UT6145004 8 Semester</p> <p><i>(Program pengajian bertemu duga)</i></p> <p>Catatan:</p> <p>Terbuka kepada calon Lepasan Matrikulasi/ Asasi berikut:</p> <p>Matrikulasi KPM Aliran Sains Matrikulasi KPM Aliran Kejuruteraan Asasi Sains UM Asasi Kejuruteraan UiTM Asasi Sains UiTM ASASIpintar UKM Asasi UTM</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.50 pada peringkat STPM;</p> <p>dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred C (NGMP 2.00) pada peringkat STPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Physics; <p>dan</p> <p>mana-mana SATU (1) dari mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mathematics (T) • Chemistry • Biology • Information and Communications Technology (ICT) 	<p>TIDAK DITAWARKAN</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.50 pada peringkat Matrikulasi/ Asasi;</p> <p>dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred C (NGMP 2.00) pada peringkat Matrikulasi/ Asasi dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Physics; <p>dan</p> <p>mana-mana SATU (1) dari mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mathematics • Chemistry • Biology • Computer Science/ 	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti Serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Memiliki Diploma dari UTM atau dari mana-mana institusi yang diiktiraf dan berkaitan dengan kursus yang dipohon serta lulus dengan mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.50;</p> <p>atau</p> <p>Kelulusan lain yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan Malaysia dan berkaitan dengan kursus yang dipohon serta diperakukan oleh Senat UTM dengan mendapat PNGK sekurang-kurangnya 2.50;</p> <p>atau</p> <p>Bagi calon-calon yang mendapat PNGK kurang dari 2.50 dan 2.30 ke</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Memiliki kelayakan GCE A Level dengan sekurang-kurangnya mendapat Gred C atau Memiliki kelayakan International Baccalaureate Diploma (IB) dengan mendapat Gred 4 mata pelajaran peringkat HL/SL atau Memiliki Australian Matriculation Program (AUSMAT) dengan mendapat Gred C / 60% ATAR Rank dalam mana-mana DUA (2) mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Physics; <p>dan</p> <p>mana-mana SATU (1) dari mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mathematics 	<p>TIDAK DITAWARKAN</p>

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATR KULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
	<p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Lulus ujian Malaysian Educators Selection Inventory (MEdSI) dan temu duga yang ditetapkan.</p> <p>Catatan: Program ini merupakan program Ijazah Sarjana Muda Pendidikan yang</p>		<p>Computing/ Programing</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Lulus ujian Malaysian Educators Selection Inventory (MEdSI) dan temu duga yang ditetapkan.</p> <p>Catatan: Program ini merupakan program Ijazah Sarjana</p>	<p>atas tetapi mempunyai sekurang-kurangnya dua (2) tahun pengalaman bekerja dalam bidang berkaitan layak memohon.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik <p>atau</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred C pada peringkat Diploma dalam salah satu mata pelajaran Mathematics.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p>	<ul style="list-style-type: none"> • Chemistry • Biology • Computing <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan/ Band 5.5 dalam ujian IELTS (Academic)/ score 500 dalam ujian TOEFL PBT/ score 46 dalam ujian TOEFL IBT</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Lulus ujian Malaysian Educators Selection Inventory (MEdSI) dan</p>	

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATRİKULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRİKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
	<p>tiada jaminan untuk lantikan sebagai Pegawai Perkhidmatan Pendidikan (Guru) di bawah Kementerian Pendidikan Malaysia (KPM) selepas tamat pengajian kelak</p>		<p>Muda Pendidikan yang tiada jaminan untuk lantikan sebagai Pegawai Perkhidmatan Pendidikan (Guru) di bawah Kementerian Pendidikan Malaysia (KPM) selepas tamat pengajian kelak</p>	<p style="text-align: center;">dan</p> <p>Lulus ujian Malaysian Educators Selection Inventory (MEdSI) dan temu duga yang ditetapkan.</p> <p>SYARAT TAMBAHAN BAGI PERMOHONAN PROGRAM PENDIDIKAN UNTUK PERKHIDMATAN DENGAN KEMENTERIAN PENDIDIKAN MALAYSIA (KPM)</p> <p>i. Terbuka kepada warganegara sahaja.</p> <p>ii. Calon yang memohon hendaklah sihat tubuh badan, tidak mengidap apa-apa penyakit mental atau fizikal, dan berupaya mengikuti program-program yang dirangka untuk kursus ini.</p> <p>Catatan: Calon dikehendaki muat naik keputusan</p>	<p>temu duga yang ditetapkan.</p> <p>SYARAT TAMBAHAN BAGI PERMOHONAN PROGRAM PENDIDIKAN UNTUK PERKHIDMATAN DENGAN KEMENTERIAN PENDIDIKAN MALAYSIA (KPM)</p> <p>i. Terbuka kepada warganegara sahaja.</p> <p>ii. Calon yang memohon hendaklah sihat tubuh badan, tidak mengidap apa-apa penyakit mental atau fizikal, dan berupaya mengikuti program-program yang dirangka untuk kursus ini.</p> <p>Catatan: Program ini merupakan program Ijazah Sarjana Muda Pendidikan yang tiada jaminan untuk lantikan sebagai Pegawai Perkhidmatan Pendidikan (Guru) di bawah Kementerian Pendidikan Malaysia (KPM) selepas tamat pengajian kelak.</p>	

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATRKULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
				<p>peperiksaan yang lengkap semasa Diploma (daripada semester pertama hingga semester akhir) dan salinan Diploma atau surat pengesahan tamat pengajian melalui sistem UPU online.</p> <p>Tahun kemasukan dan tempoh pengajian sebenar adalah tertakluk kepada pengecualian kredit yang diluluskan oleh UTM.</p> <p>Program ini merupakan program Ijazah Sarjana Muda Pendidikan yang tiada jaminan untuk lantikan sebagai Pegawai Perkhidmatan Pendidikan (Guru) di bawah Kementerian Pendidikan Malaysia (KPM) selepas tamat pengajian kelak.</p>		
Sarjana Muda Sains dengan Pendidikan (Kimia) dengan Kepujian # UT6145005 8 Semester	Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM	TIDAK DITAWARKAN	Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM	Memenuhi Syarat Am Universiti Serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM	Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM	TIDAK DITAWARKAN

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATRİKULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRİKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
<p><i>(Program pengajian bertemu duga)</i></p> <p>Catatan:</p> <p>Terbuka kepada calon Lepasan Matrikulasi/ Asasi berikut:</p> <p>Matrikulasi KPM Aliran Sains Matrikulasi KPM Aliran Kejuruteraan Asasi Sains UM Asasi Kejuruteraan UiTM Asasi Sains UiTM ASASipintar UKM Asasi UTM</p>	<p>Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.50 pada peringkat STPM;</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred C (NGMP 2.00) pada peringkat STPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Chemistry; <p style="text-align: center;">dan</p> <p>mana-mana SATU (1) dari mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mathematics (T) • Physics • Biology • Information and Communications Technology (ICT) <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik <p style="text-align: center;">dan</p>		<p>Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.50 pada peringkat Matrikulasi/ Asasi;</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred C (NGMP 2.00) pada peringkat Matrikulasi/ Asasi dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Chemistry; <p style="text-align: center;">dan</p> <p>mana-mana SATU (1) dari mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mathematics • Physics • Biology • Computer Science/ Computing/ Programming <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p>	<p>Memiliki Diploma dari UTM atau dari mana-mana institusi yang diiktiraf dan berkaitan dengan kursus yang dipohon serta lulus dengan mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.50;</p> <p style="text-align: center;">atau</p> <p>Kelulusan lain yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan Malaysia dan berkaitan dengan kursus yang dipohon serta diperakukan oleh Senat UTM dengan mendapat PNGK sekurang-kurangnya 2.50;</p> <p style="text-align: center;">atau</p> <p>Bagi calon-calon yang mendapat PNGK kurang dari 2.50 dan 2.30 ke atas tetapi mempunyai sekurang-kurangnya dua (2) tahun pengalaman bekerja dalam bidang berkaitan layak memohon.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian</p>	<p>Memiliki kelayakan GCE A Level dengan sekurang-kurangnya mendapat Gred C atau Memiliki kelayakan International Baccalaureate Diploma (IB) dengan mendapat Gred 4 mata pelajaran peringkat HL/SL atau Memiliki Australian Matriculation Program (AUSMAT) dengan mendapat Gred C / 60% ATAR Rank dalam mana-mana DUA (2) mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Chemistry; <p style="text-align: center;">dan</p> <p>mana-mana SATU (1) dari mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mathematics • Physics • Biology • Computing <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p>	

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATR KULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
	<p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Lulus ujian Malaysian Educators Selection Inventory (MEdSI) dan temu duga yang ditetapkan.</p> <p>Catatan: Program ini merupakan program Ijazah Sarjana Muda Pendidikan yang tiada jaminan untuk lantikan sebagai Pegawai Perkhidmatan Pendidikan (Guru) di bawah Kementerian Pendidikan Malaysia (KPM) selepas tamat pengajian kelak.</p>		<ul style="list-style-type: none"> • Matematik <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Lulus ujian Malaysian Educators Selection Inventory (MEdSI) dan temu duga yang ditetapkan.</p> <p>Catatan: Program ini merupakan program Ijazah Sarjana Muda Pendidikan yang tiada jaminan untuk lantikan sebagai Pegawai Perkhidmatan Pendidikan (Guru) di bawah Kementerian Pendidikan Malaysia (KPM) selepas tamat pengajian kelak</p>	<p>(Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik <p>atau</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred C pada peringkat Diploma dalam salah satu mata pelajaran Mathematics.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Lulus ujian Malaysian Educators Selection Inventory (MEdSI) dan temu duga yang ditetapkan.</p>	<ul style="list-style-type: none"> • Matematik <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan/Band 5.5 dalam ujian IELTS (Academic)/ score 500 dalam ujian TOEFL PBT/ score 46 dalam ujian TOEFL IBT.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Lulus ujian Malaysian Educators Selection Inventory (MEdSI) dan temu duga yang ditetapkan.</p> <p>SYARAT TAMBAHAN BAGI PERMOHONAN PROGRAM PENDIDIKAN UNTUK PERKHIDMATAN DENGAN KEMENTERIAN</p>	

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATRKULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
				<p>SYARAT TAMBAHAN BAGI PERMOHONAN PROGRAM PENDIDIKAN UNTUK PERKHIDMATAN DENGAN KEMENTERIAN PENDIDIKAN MALAYSIA (KPM)</p> <p>i. Terbuka kepada warganegara sahaja.</p> <p>ii. Pemohon mestilah berumur tidak melebihi 30 tahun semasa mengemukakan permohonan.</p> <p>iii. Calon yang memohon hendaklah sihat tubuh badan, tidak mengidap apa-apa penyakit mental atau fizikal, dan berupaya mengikuti program-program yang dirangka untuk kursus ini.</p> <p>Catatan: Calon dikehendaki muat naik keputusan peperiksaan yang lengkap semasa Diploma (daripada semester pertama hingga semester akhir) dan salinan Diploma atau surat pengesahan tamat</p>	<p>PENDIDIKAN MALAYSIA (KPM)</p> <p>i. Terbuka kepada warganegara sahaja.</p> <p>ii. Pemohon mestilah berumur tidak melebihi 30 tahun semasa mengemukakan permohonan.</p> <p>iii. Calon yang memohon hendaklah sihat tubuh badan, tidak mengidap apa-apa penyakit mental atau fizikal, dan berupaya mengikuti program-program yang dirangka untuk kursus ini.</p> <p>Catatan: Program ini merupakan program Ijazah Sarjana Muda Pendidikan yang tiada jaminan untuk lantikan sebagai Pegawai Perkhidmatan Pendidikan (Guru) di bawah Kementerian Pendidikan Malaysia (KPM) selepas tamat pengajian kelak.</p>	

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATRUKULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
				<p>pengajian melalui sistem UPU online.</p> <p>Tahun kemasukan dan tempoh pengajian sebenar adalah tertakluk kepada pengecualian kredit yang diluluskan oleh UTM.</p> <p>Program ini merupakan program Ijazah Sarjana Muda Pendidikan yang tiada jaminan untuk lantikan sebagai Pegawai Perkhidmatan Pendidikan (Guru) di bawah Kementerian Pendidikan Malaysia (KPM) selepas tamat pengajian kelak.</p>		
<p>Sarjana Muda Sains dengan Pendidikan (Matematik) dengan Keujian # UT6145006 8 Semester</p> <p><i>(Program pengajian bertemu duga)</i></p> <p>Catatan:</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.50 pada peringkat STPM;</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred C (NGMP 2.00) pada</p>	<p>TIDAK DITAWARKAN</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.50 pada peringkat Matrikulasi/ Asasi;</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred C</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti Serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Memiliki Diploma dari UTM atau dari mana-mana institusi yang diiktiraf dan berkaitan dengan kursus yang dipohon serta lulus dengan mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.50;</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Memiliki kelayakan GCE A Level dengan sekurang-kurangnya mendapat Gred C atau Memiliki kelayakan International Baccalaureate Diploma (IB) dengan mendapat Gred 4 mata pelajaran</p>	<p>TIDAK DITAWARKAN</p>

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATRİKULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRİKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
<p>Terbuka kepada calon Lepasan Matrikulasi/ Asasi berikut:</p> <p>Matrikulasi KPM Aliran Sains Matrikulasi KPM Aliran Kejuruteraan Asasi Sains UM Asasi Kejuruteraan UiTM Asasi Sains UiTM ASASIpintar UKM Asasi UTM</p>	<p>peringkat STPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> Mathematics (T); <p style="text-align: center;">dan</p> <p>mana-mana SATU (1) dari mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> Physics Chemistry Biology Information and Communications Technology (ICT) <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> Matematik <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk</p>		<p>(NGMP 2.00) pada peringkat Matrikulasi/Asasi dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> Mathematics; <p style="text-align: center;">dan</p> <p>mana-mana SATU (1) dari mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> Physics Chemistry Biology Computer Science/ Computing/ Programming <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> Matematik <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk</p>	<p>atau</p> <p>Kelulusan lain yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan Malaysia dan berkaitan dengan kursus yang dipohon serta diperakukan oleh Senat UTM dengan mendapat PNGK sekurang-kurangnya 2.50;</p> <p>atau</p> <p>Bagi calon-calon yang mendapat PNGK kurang dari 2.50 dan 2.30 ke atas tetapi mempunyai sekurang-kurangnya dua (2) tahun pengalaman bekerja dalam bidang berkaitan layak memohon.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> Matematik <p>atau</p>	<p>peringkat HL/SL atau Memiliki Australian Matriculation Program (AUSMAT) dengan mendapat Gred C / 60% ATAR Rank dalam mana mana DUA (2) mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> Mathematics; <p style="text-align: center;">dan</p> <p>mana-mana SATU (1) dari mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> Chemistry Physics Biology Computing <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> Matematik <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian</p>	

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATRUKULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
	<p>peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Lulus ujian Malaysian Educators Selection Inventory (MEdSI) dan temu duga yang ditetapkan.</p> <p>Catatan: Program ini merupakan program Ijazah Sarjana Muda Pendidikan yang tiada jaminan untuk lantikan sebagai Pegawai Perkhidmatan Pendidikan (Guru) di bawah Kementerian Pendidikan Malaysia (KPM) selepas tamat pengajian kelak.</p>		<p>peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Lulus ujian Malaysian Educators Selection Inventory (MEdSI) dan temu duga yang ditetapkan.</p> <p>Catatan: Program ini merupakan program Ijazah Sarjana Muda Pendidikan yang tiada jaminan untuk lantikan sebagai Pegawai Perkhidmatan Pendidikan (Guru) di bawah Kementerian Pendidikan Malaysia (KPM) selepas tamat pengajian kelak.</p>	<p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred C pada peringkat Diploma dalam salah satu mata pelajaran Matematik.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Lulus ujian Malaysian Educators Selection Inventory (MEdSI) dan temu duga yang ditetapkan.</p> <p>SYARAT TAMBAHAN BAGI PERMOHONAN PROGRAM PENDIDIKAN UNTUK PERKHIDMATAN DENGAN KEMENTERIAN PENDIDIKAN MALAYSIA (KPM)</p>	<p>University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan/Band 5.5 dalam ujian IELTS (Academic) score 500 dalam ujian TOEFL PBT/ score 46 dalam ujian TOEFL IBT.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Lulus ujian Malaysian Educators Selection Inventory (MEdSI) dan temu duga yang ditetapkan.</p> <p>SYARAT TAMBAHAN BAGI PERMOHONAN PROGRAM PENDIDIKAN UNTUK PERKHIDMATAN DENGAN KEMENTERIAN PENDIDIKAN MALAYSIA (KPM)</p> <p>i. Terbuka kepada warganegara sahaja.</p> <p>ii. Calon yang memohon hendaklah sihat tubuh badan, tidak mengidap</p>	

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATRKULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
				<p>i. Terbuka kepada warganegara sahaja.</p> <p>ii. Calon yang memohon hendaklah sihat tubuh badan, tidak mengidap apa-apa penyakit mental atau fizikal, dan berupaya mengikuti program-program yang dirangka untuk kursus ini.</p> <p>Catatan: Calon dikehendaki muat naik keputusan peperiksaan yang lengkap semasa Diploma (daripada semester pertama hingga semester akhir) dan salinan Diploma atau surat pengesahan tamat pengajian melalui sistem UPU online.</p> <p>Tahun kemasukan dan tempoh pengajian sebenar adalah tertakluk kepada pengecualian kredit yang diluluskan oleh UTM.</p> <p>Program ini merupakan program Ijazah Sarjana Muda Pendidikan yang tiada jaminan untuk</p>	<p>apa-apa penyakit mental atau fizikal, dan berupaya mengikuti program-program yang dirangka untuk kursus ini.</p> <p>Catatan: Program ini merupakan program Ijazah Sarjana Muda Pendidikan yang tiada jaminan untuk lantikan sebagai Pegawai Perkhidmatan Pendidikan (Guru) di bawah Kementerian Pendidikan Malaysia (KPM) selepas tamat pengajian kelak.</p>	

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATR KULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
				lantikan sebagai Pegawai Perkhidmatan Pendidikan (Guru) di bawah Kementerian Pendidikan Malaysia (KPM) selepas tamat pengajian kelak.		
Sarjana Muda Pendidikan (Pengajian Islam) dengan Kepujian # UT6145007 8 Semester <i>(Program pengajian bertemu duga)</i>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.50 pada peringkat STPM;</p> <p>dan</p> <p>Mendapat dengan sekurang-kurangnya Gred C (NGMP 2.00) pada peringkat STPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Bahasa Arab • Syariah/ Usuluddin • Mana-mana SATU (1) mata pelajaran lain <p>dan</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti Serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Pangkat Jayyid dalam Peperiksaan Sijil Tinggi Agama Malaysia (STAM) dalam mana-mana DUA (2) mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Hifz Al-Quran dan Tajwid • Fiqh • Tauhid & Mantiq • Tafsir & Ulumuhu • Hadis & Mustolah • Nahu & Sarf • Insyah dan Mutala'ah • Adab dan Nusus 	TIDAK DITAWARKAN	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti Serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Memiliki Diploma dari UTM atau dari mana-mana institusi yang diiktiraf dan berkaitan dengan kursus yang dipohon serta lulus dengan mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.50;</p> <p>atau</p> <p>Kelulusan lain yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan Malaysia dan berkaitan dengan kursus yang dipohon serta diperakukan oleh Senat UTM dengan mendapat PNGK sekurang-kurangnya 2.50;</p>	TIDAK DITAWARKAN	TIDAK DITAWARKAN

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATR KULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
	<p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik • Bahasa Arab/ Bahasa Arab Tinggi/ Bahasa Arab Komunikasi/ Al-Lughah Al-Arabiah Al-Mu'asirah/ Turath Bahasa Arab/ Al-Adab Wa Al-Balaghah <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Lulus ujian Malaysian Educators Selection</p>	<ul style="list-style-type: none"> • 'Arudh dan Qafiyah • Balaghah <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik • Bahasa Arab/ Bahasa Arab Tinggi/ Bahasa Arab Komunikasi/ Al-Lughah Al-Arabiah Al-Mu'asirah/ Turath Bahasa Arab/ Al-Adab Wa Al-Balaghah <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p>		<p>atau</p> <p>Bagi calon-calon yang mendapat PNGK kurang dari 2.50 tetapi mempunyai sekurang-kurangnya dua (2) tahun pengalaman bekerja dalam bidang berkaitan layak memohon.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik • Bahasa Arab <p>atau</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred C pada peringkat Diploma dalam salah satu mata pelajaran Bahasa Arab dan Matematik.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk</p>		

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATRUKULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
	<p>Inventory (MEdSI) dan temu duga yang ditetapkan.</p> <p>Catatan: Program ini merupakan program Ijazah Sarjana Muda Pendidikan yang tiada jaminan untuk lantikan sebagai Pegawai Perkhidmatan Pendidikan (Guru) di bawah Kementerian Pendidikan Malaysia (KPM) selepas tamat pengajian kelak.</p>	<p style="text-align: center;">dan</p> <p>Lulus ujian Malaysian Educators Selection Inventory (MEdSI) dan temu duga yang ditetapkan.</p> <p>Catatan: Program ini merupakan program Ijazah Sarjana Muda Pendidikan yang tiada jaminan untuk lantikan sebagai Pegawai Perkhidmatan Pendidikan (Guru) di bawah Kementerian Pendidikan Malaysia (KPM) selepas tamat pengajian kelak.</p>		<p>peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Lulus ujian Malaysian Educators Selection Inventory (MEdSI) dan temu duga yang ditetapkan.</p> <p>Catatan: Program ini merupakan program Ijazah Sarjana Muda Pendidikan yang tiada jaminan untuk lantikan sebagai Pegawai Perkhidmatan Pendidikan (Guru) di bawah Kementerian Pendidikan Malaysia (KPM) selepas tamat pengajian kelak.</p> <p>SYARAT TAMBAHAN BAGI PERMOHONAN PROGRAM PENDIDIKAN UNTUK PERKHIDMATAN DENGAN KEMENTERIAN</p>		

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATRKULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
				<p>PENDIDIKAN MALAYSIA (KPM)</p> <p>i. Terbuka kepada warganegara sahaja.</p> <p>ii. Calon yang memohon hendaklah sihat tubuh badan, tidak mengidap apa-apa penyakit mental atau fizikal, dan berupaya mengikuti program-program yang dirangka untuk kursus ini.</p> <p>Catatan:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Calon dikehendaki muat naik keputusan peperiksaan yang lengkap semasa Diploma (daripada semester pertama hingga semester akhir) dan salinan Diploma atau surat pengesahan tamat pengajian melalui sistem UPU online. • Tahun kemasukan dan tempoh pengajian sebenar adalah tertakluk kepada pengecualian kredit 		

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATR KULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
				yang diluluskan oleh UTM.		
<p>MALAYSIA – JAPAN INTERNATIONAL INSTITUTE OF TECHNOLOGY (MJIIT)</p> <p>Sarjana Muda Kejuruteraan Sistem Elektronik dengan Kepujian UT6523004 8 Semester</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.50 pada peringkat STPM;</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred C+ (NGMP 2.33) pada peringkat STPM dalam DUA (2) mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mathematics (T) • Physics <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk</p>	<p>TIDAK DITAWARKAN</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.50 pada peringkat Matrikulasi/ Asasi;</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred C+ (2.33) pada peringkat Matrikulasi/ Asasi dalam DUA (2) mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mathematics • Physics <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti Serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Memiliki Diploma Kejuruteraan Elektrikal (Elektronik/ Mekatronik/ Perhubungan) dari UTM/ IPT/ Setaraf dengan mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.50;</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Memiliki kelayakan GCE A Level dengan sekurang-kurangnya mendapat Gred C atau Memiliki kelayakan International Baccalaureate Diploma (IB) dengan mendapat Gred 4 mata pelajaran peringkat HL atau Memiliki Australian Matriculation Program (AUSMAT) dengan mendapat Gred C/ 60% ATAR Rank dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mathematics • Physics <p style="text-align: center;">dan</p>	<p>TIDAK DITAWARKAN</p>

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATRİKULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRİKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
	<p>peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Calon tidak mempunyai ketidakupayaan seperti berikut (Buta Warna/ Ketidakupayaan Fizikal) yang menyukarkan kerja amali.</p>		<p>peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Calon tidak mempunyai ketidakupayaan seperti berikut (Buta Warna/ Ketidakupayaan Fizikal) yang menyukarkan kerja amali.</p> <p>Catatan: Terbuka kepada calon Lepasan Matrikulasi/ Asasi berikut:</p> <p>Matrikulasi KPM Aliran Sains Matrikulasi KPM Aliran Kejuruteraan Asasi Sains UM Asasi Kejuruteraan UiTM Asasi Sains UiTM ASASIpintar UKM Asasi UTM</p>	<p style="text-align: center;">dan</p> <p>Calon tidak mempunyai ketidakupayaan seperti berikut (Buta Warna/ Ketidakupayaan Fizikal) yang menyukarkan kerja amali.</p> <p>Catatan:</p> <ul style="list-style-type: none"> Calon dikehendaki muat naik keputusan peperiksaan yang lengkap semasa Diploma (daripada semester pertama hingga semester akhir) dan salinan Diploma atau surat pengesahan tamat pengajian melalui sistem UPU online. Tahun kemasukan dan tempoh pengajian sebenar adalah tertakluk kepada pengecualian kredit yang diluluskan oleh UTM. 	<p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan/Band 5.5 dalam ujian IELTS (Academic)/ score 500 dalam ujian TOEFL PBT/ score 46 dalam ujian TOEFL IBT.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Calon tidak mempunyai ketidakupayaan seperti berikut (Buta warna/ Ketidakupayaan Fizikal) yang menyukarkan kerja amali.</p>	
Sarjana Muda Kejuruteraan	Memenuhi Syarat Am Universiti	TIDAK DITAWARKAN	Memenuhi Syarat Am Universiti	Memenuhi Syarat Am Universiti	Memenuhi Syarat Am Universiti	TIDAK DITAWARKAN

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATRUKULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
Proses Kimia dengan Kepujian UT6524004 8 Semester	<p style="text-align: center;">serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.50 pada peringkat STPM;</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred C+ (NGMP 2.33) pada peringkat STPM dalam TIGA (3) mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mathematics (T) • Chemistry • Physics <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p>		<p style="text-align: center;">serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.50 pada peringkat Matrikulasi/ Asasi;</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred C+ (2.33) pada peringkat Matrikulasi/ Asasi dalam TIGA (3) mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mathematics • Chemistry • Physics <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p>	<p style="text-align: center;">Serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Memiliki Diploma Kejuruteraan Kimia dari IPT/Setaraf dengan mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.50;</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Calon tidak mempunyai Ketidakupayaan Fizikal yang menyukarkan kerja amali.</p> <p>Catatan:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Calon dikehendaki muat naik keputusan peperiksaan yang lengkap semasa Diploma (daripada 	<p style="text-align: center;">serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Memiliki kelayakan GCE A Level dengan sekurang-kurangnya mendapat Gred C atau Memiliki kelayakan International Baccalaureate Diploma (IB) dengan mendapat Gred 4 mata pelajaran peringkat HL atau Memiliki Australian Matriculation Program (AUSMAT) dengan mendapat Gred C/ 60% ATAR Rank dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mathematics • Chemistry • Physics <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan/</p>	

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATR KULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
	Calon tidak mempunyai Ketidakupayaan Fizikal yang menyukarkan kerja amali.		Calon tidak mempunyai Ketidakupayaan Fizikal yang menyukarkan kerja amali. Catatan: Terbuka kepada calon Lepasan Matrikulasi/ Asasi berikut: Matrikulasi KPM Aliran Sains Matrikulasi KPM Aliran Kejuruteraan Asasi Sains UM Asasi Kejuruteraan UiTM Asasi Sains UiTM ASASIpintar UKM Asasi UTM	semester pertama hingga semester akhir) dan salinan Diploma atau surat pengesahan tamat pengajian melalui sistem UPU online. • Tahun kemasukan dan tempoh pengajian sebenar adalah tertakluk kepada pengecualian kredit yang diluluskan oleh UTM.	Band 5.5 dalam ujian IELTS (Academic)/ score 500 dalam ujian TOEFL PBT/ score 46 dalam ujian TOEFL IBT. dan Calon tidak mempunyai Ketidakupayaan Fizikal yang menyukarkan kerja amali.	
Sarjana Muda Kejuruteraan Mekanikal Kejituan dengan Kepujian UT6521005 8 Semester	Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.50 pada peringkat STPM; dan Mendapat sekurang-kurangnya Gred C+ (NGMP 2.33) pada	TIDAK DITAWARKAN	Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.50 pada peringkat Matrikulasi/ Asasi. dan Mendapat sekurang-kurangnya Gred C+	Memenuhi Syarat Am Universiti Serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM Memiliki Diploma Kejuruteraan Mekanikal (Teras/ Aeronautik/ Automotif/ Industri/ Pembuatan) dari UTM/ IPT/ Setaraf dengan mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.50.	Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM Memiliki kelayakan GCE A Level dengan sekurang-kurangnya mendapat Gred C atau Memiliki kelayakan International Baccalaureate Diploma (IB) dengan mendapat Gred 4 mata pelajaran	TIDAK DITAWARKAN

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATRİKULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
	<p>peringkat STPM dalam DUA (2) mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mathematics (T) • Physics <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Calon tidak mempunyai Ketidakupayaan Fizikal yang menyukarkan kerja amali.</p>		<p>(2.33) pada peringkat Matrikulasi/ Asasi dalam DUA (2) dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mathematics; • Physics <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Calon tidak mempunyai Ketidakupayaan Fizikal yang menyukarkan kerja amali.</p> <p>Catatan: Terbuka kepada calon Lepasan Matrikulasi/ Asasi berikut</p> <p>Matrikulasi KPM Aliran Sains</p>	<p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Calon tidak mempunyai Ketidakupayaan Fizikal yang menyukarkan kerja amali.</p> <p>Catatan:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Calon dikehendaki muat naik keputusan peperiksaan yang lengkap semasa Diploma (daripada semester pertama hingga semester akhir) dan salinan Diploma atau surat pengesahan tamat pengajian melalui sistem UPU online. • Tahun kemasukan dan tempoh 	<p>peringkat HL atau Memiliki Australian Matriculation Program (AUSMAT) dengan mendapat Gred C/ 60% ATAR Rank dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mathematics • Physics <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan/Band 5.5 dalam ujian IELTS (Academic) score 500 dalam ujian TOEFL PBT/ score 46 dalam ujian TOEFL IBT.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Calon tidak mempunyai Ketidakupayaan Fizikal yang menyukarkan kerja amali.</p>	

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATR KULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
			Matrikulasi KPM Aliran Kejuruteraan Asasi Sains UM Asasi Kejuruteraan UiTM Asasi Sains UiTM ASASIpintar UKM Asasi UTM	pengajian sebenar adalah tertakluk kepada pengecualian kredit yang dituluskan oleh UTM.		
<p>FAKULTI TEKNOLOGI DAN INFORMATIK RAZAK (FTIR)</p> <p>Sarjana Muda Sains dengan Kepujian (Rekabentuk Industri) dengan Kepujian</p> <p>UT6214001 8 Semester</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred C+ (2.33) pada peringkat STPM dalam mana-mana DUA (2) mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Mathematics (T)/ Mathematics (M) ● Physics ● Chemistry ● Biology ● Information and Communications Technology (ICT) ● Seni Visual ● Sejarah ● Geografi ● Pengajian Perniagaan ● Perakaunan ● Bahasa Melayu ● Kesusasteraan Melayu 	TIDAK DITAWARKAN	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred C+ (2.33) pada peringkat Matrikulasi/ Asasi dalam mana-mana DUA (2) mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Mathematics ● Physics ● Chemistry ● Biology ● Basic Engineering ● Computer Science/ Computing/ Programming ● Ekonomi ● Pengurusan Perniagaan ● Perakaunan ● Accountant In Business ● Financial Accounting 	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti Serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Memiliki Diploma Kejuruteraan Mekanikal dari UTM/ IPT/ Setaraf dengan mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.75;</p> <p>atau</p> <p>Memiliki Diploma Rekabentuk Industri/ Produk dari IPTA/ Politeknik/ Setaraf dengan mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.75;</p> <p>atau</p> <p>Memiliki Diploma Teknologi Kejuruteraan (Rekabentuk Industri/Produk) dari IPTA/ Politeknik/ Setaraf dengan mendapat</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Memiliki kelayakan GCE A Level dengan sekurang-kurangnya mendapat Gred C atau Memiliki kelayakan International Baccalaureate Diploma (IB) dengan mendapat Gred 4 mata pelajaran peringkat HL atau Memiliki Australian Matriculation Program (AUSMAT) dengan mendapat Gred C/ 60% ATAR Rank dalam mana-mana DUA (2) mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Mathematics ● Physics ● Chemistry ● Biology ● Computing ● Economics 	TIDAK DITAWARKAN

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATRUKULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
	<p>Komunikatif/ Literature in English</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Calon tidak mempunyai ketidakupayaan seperti berikut (Buta Warna/ Ketidakupayaan Fizika) yang menyukarkan kerja amali.</p> <p style="text-align: center;">dan</p>		<ul style="list-style-type: none"> • Management Accounting • Business and Technology <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Calon tidak mempunyai ketidakupayaan seperti berikut (Buta Warna/ Ketidakupayaan Fizikal) yang menyukarkan kerja amali.</p>	<p>sekurang-kurangnya PNGK 2.75;</p> <p style="text-align: center;">atau</p> <p>Bagi calon yang mendapat PNGK kurang dari 2.75 tetapi mempunyai sekurang-kurangnya dua (2) tahun pengalaman bekerja dalam bidang berkaitan layak memohon.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik <p style="text-align: center;">atau</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred C pada peringkat Diploma dalam salah satu mata pelajaran Mathematics.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test</p>	<ul style="list-style-type: none"> • Accounting • Business Management & Enterprise • Art and Design / Visual Arts • Information Technologies Studies • Specialist Mathematics • Psychology • Sociology • Business Studies • Further Mathematics • English Second Language/ English Studies <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang</p>	

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATR KULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
	<p>Lulus ujian dan temu duga yang dikendalikan oleh pihak Universiti.</p> <p>Catatan: Keutamaan akan diberi kepada calon-calon yang lulus dengan kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran Pendidikan Seni atau Reka Cipta dan Bahasa Inggeris.</p>		<p style="text-align: center;">dan</p> <p>Lulus ujian dan temu duga yang dikendalikan oleh pihak Universiti.</p> <p>Catatan: Keutamaan akan diberi kepada calon-calon yang lulus dengan kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran Pendidikan Seni atau Reka Cipta dan Bahasa Inggeris.</p> <p>Catatan: Terbuka kepada calon Lepasan Matrikulasi/ Asasi berikut</p> <p>Matrikulasi KPM Aliran Sains Matrikulasi KPM Aliran Kejuruteraan Matrikulasi KPM Aliran Perakaunan Asasi Sains UM Asasi Kejuruteraan UiTM Asasi Sains UiTM ASASIpintar UKM Asasi UTM</p> <p>n Keutamaan akan diberi kepada calon-calon yang</p>	<p>(MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Calon tidak mempunyai ketidakupayaan seperti berikut (Buta Warna/ Ketidakupayaan Fizikal) yang menyukarkan kerja amali.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Lulus ujian dan temu duga yang dikendalikan oleh pihak Universiti.</p> <p>Catatan: Keutamaan akan diberi kepada calon-calon yang lulus dengan kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran Pendidikan Seni atau Reka Cipta dan Bahasa Inggeris.</p> <p>Calon dikehendaki muat naik keputusan</p>	<p>bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan/Band 5.5 dalam ujian IELTS (Academic) score 500 dalam ujian TOEFL PBT/ score 46 dalam ujian TOEFL IBT.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Calon tidak mempunyai ketidakupayaan seperti berikut (Buta Warna/ Ketidakupayaan Fizikal) yang menyukarkan kerja amali.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Lulus ujian dan temu duga yang dikendalikan oleh pihak Universiti.</p> <p>Catatan: Keutamaan akan diberi kepada calon-calon yang lulus dengan kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran Pendidikan Seni atau Reka Cipta dan Bahasa Inggeris.</p>	

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATRİKULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRİKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
			<p>lulus dengan kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran Pendidikan Seni atau Reka Cipta dan Bahasa Inggeris.</p>	<p>peperiksaan yang lengkap semasa Diploma (daripada semester pertama hingga semester akhir) dan salinan Diploma atau surat pengesahan tamat pengajian melalui sistem UPU online.</p> <p>Tahun kemasukan dan tempoh pengajian sebenar adalah tertakluk kepada pengecualian kredit yang diluluskan oleh UTM</p>		

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATR KULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
<p>FAKULTI TEKNOLOGI DAN INFORMATIK RAZAK (FTIR)</p> <p>Sarjana Muda Kecerdasan Buatan dengan Kepujian UT6481007 6 Semester</p> <p>Syarat khas kemasukan program ini telah diperakukan dalam Mesyuarat Senat bil 3/2022/20223 pada 28 Disember 2023</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti Serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.80 pada peringkat STPM;</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred B-(NGMP 2.67) pada peringkat STPM dalam Matematik dan Mana-mana SATU (1) dari mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Fizik • Kimia • Biologi • Teknologi Maklumat dan Komunikasi • Ekonomi • Pengajian Perniagaan • Perakaunan; • Geografi; <p style="text-align: center;">dan</p>	<p style="text-align: center;">TIDAK DITAWARKAN</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti Serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.80 pada peringkat Matrikulasi/ Asasi;</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred B-(2.67) pada peringkat Matrikulasi/ Asasi dalam Matematik dan Mana-mana SATU (1) dari mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Fizik • Kimia • Biologi • Sains Komputer/ Komputeran/ Pengaturcaraan • Asas Kejuruteraan • Ekonomi • Pengurusan Perniagaan • Perakaunan 	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti Serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Memiliki Diploma Sains Komputer/ Kejuruteraan Perisian/ Teknologi Maklumat/ Sistem Maklumat dari UTM/ IPT/ Setaraf dengan mendapat sekurang-kurangnya PNGK 3.00;</p> <p style="text-align: center;">atau</p> <p>Memiliki Diploma dalam bidang kejuruteraan, Sains dan Teknologi dengan mendapat sekurang-kurangnya PNGK 3.00;</p> <p style="text-align: center;">atau</p> <p>Bagi calon-calon yang mendapat PNGK kurang dari 3.00 tetapi mempunyai sekurang-kurangnya 2 tahun pengalaman bekerja dalam bidang yang dipohon juga layak memohon. Bagi calon-</p>	<p>Memenuhi Syarat Am Universiti Serta KEPERLUAN KHAS PROGRAM</p> <p>Memiliki kelayakan GCE A Level dengan sekurang-kurangnya mendapat Gred C atau Memiliki kelayakan International Baccalaureate Diploma (IB) dengan mendapat Gred 4 mata pelajaran peringkat HL atau Memiliki Australian Matriculation Program (AUSMAT) dengan mendapat Gred C/ 60% ATAR Rank dalam Mathematics dan Mana-mana SATU (1) dari mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Physic • Chemistry • Biology • Computer Science/ Computing/ Programming • Accounting • Business Management • Economy 	<p style="text-align: center;">TIDAK DITAWARKAN</p>

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATR KULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRIKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
	<p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik • Matematik Tambahan <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Calon tidak mempunyai ketidakupayaan seperti berikut (Pendengaran/ Buta Warna/ Ketidakupayaan Fizikal) yang menyukarkan kerja amali.</p>		<ul style="list-style-type: none"> • Perakaunan Kewangan • Pengurusan Perakaunan • Perniagaan dan Teknologi <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik • Matematik Tambahan <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p>	<p>calon lepasan Diploma selain dari yang dinyatakan di atas boleh dipertimbangkan untuk memohon</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred B- pada peringkat Diploma dalam salah satu mata pelajaran Mathematics</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan.</p> <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Calon tidak mempunyai ketidakupayaan seperti berikut (Pendengaran/ Buta Warna/ Ketidakupayaan</p>	<p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya kepujian (Gred C) pada peringkat SPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Matematik • Matematik Tambahan <p style="text-align: center;">dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Band 2.0 dalam Malaysian University English Test (MUET) untuk peperiksaan yang bermula Sesi 1 tahun 2021 atau Band 2 untuk peperiksaan sehingga tahun 2020 mengikut tempoh sah laku pada tarikh permohonan/ Band 5.5 dalam ujian IELTS (Academic)/ score 500 dalam ujian TOEFL PBT/ score 46 dalam ujian TOEFL IBT.</p>	

**SYARAT KHAS KEMASUKAN MENGIKUT PROGRAM
BAGI LEPASAN STPM/ STAM/ MATRİKULASI/ ASASI/ DIPLOMA/ KELAYAKAN SETARAF
SESI AKADEMIK 2024/2025**

i. FAKULTI/ ii. PROGRAM iii. KOD iv. TEMPOH SEMESTER	LEPASAN STPM	LEPASAN STAM	LEPASAN MATRİKULASI/ ASASI	LEPASAN DIPLOMA	LEPASAN KELAYAKAN SETARAF (A LEVEL/ IB/ AUSMAT)	LEPASAN DIPLOMA VOKASIONAL MALAYSIA (DVM)
			<p>Calon tidak mempunyai ketidakupayaan seperti berikut (Pendengaran/ Buta Warna/ Ketidakupayaan Fizikal) yang menyukarkan kerja amali.</p>	<p>Fizikal) yang menyukarkan kerja amali.</p> <p>Catatan:</p> <p>Calon dikehendaki muat naik keputusan peperiksaan yang lengkap semasa Diploma (daripada semester pertama hingga semester akhir) dan salinan Diploma atau surat pengesahan tamat pengajian melalui sistem UPU online.</p> <p>Tahun kemasukan dan tempoh pengajian sebenar adalah tertakluk kepada pengecualian kredit yang diluluskan oleh UTM</p>	<p>dan</p> <p>Calon tidak mempunyai ketidakupayaan seperti berikut (Pendengaran/ Buta Warna/ Ketidakupayaan Fizikal) yang menyukarkan kerja amali.</p>	